
PRILOGA GORENJSKEGA GLASA O OBČINI MEDVODE



Oglasi

rilLOCA GOIENJSKKGA GLASA O OBČINI MEDVODE

Na naslovnici: Urška in Katarina Trampuš 
Foto: Tina Dokl

Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Borenjikl gl« za va$ 
beleži čas. V dobrem In slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli« družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

PICERIJA IN SPAGETERIJA
HARLEKIN (PR'KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan 
v tednu odlične pice, 

testenine in druge 
jedi po naročilu.

•s 01/362 12 20

ROVES, d.o.o. 
RAČUNOVODSKI SERVIS 
GORIČANE 81, Medvode 

tel. 01/3613-731 
041/468-141 
041/468-472

Pokličite nas in skupaj 
bomo našli rešitev!

Gostilna MIHOVEC
Petač Jernej s.p.. Zg. Pirniče 54, 
1215 Medvode

.: Tel.: 01/362 30 60, 031/684 434,
H. gostilna.mihovec@siol.net

.

V mesecu aprilu 
ponudba

spomladanskih jedi
(čemaž, šparglji,...)

Vsak petek in soboto živa glasba

H
MOJSTER

Gorenjska c. 13
1215 Medvode

(za gostilno Na Klancu)

- pozamenterija
- materiali za ustvarjanje

- nakit in torbice

DROGERIJA ELI
V BC MEDVODE, tel. 01/361 69 76

Odšli so mrzli dnevi, 
a prihajajo toplejši, 
zato vas čakamo 

z odprtimi rokami...

P.S.: Za vsakogar nekaj!
ULUA d.o.o., Pre*kac. 19, Medvode

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

□ DA Q NE

Z MESEČNO NAROČNINO DO NEOMEJENE KOLIČINE 
IZPOSOJENIH FILMOV IN RISANK

SOTOČJE (ISSN 1580 ■ 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas 
s sodelavci: Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič 
in Franci Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, 
urednica priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jana 
Belovič, telefon: 04/201-42-44, telefax: 04/201-42-13. 
E-mail: info@g-glas.si. Uradne ure: vsak dan od 7. do 15. 
ure. Priprava za lisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj: Tisk: 
SET, d.d., Ljubljana. SOTOČJE številka 3 je priloga 30. 
številke Gorenjskega glasa, 13. aprila 2007. V nakladi 
5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v občini 
Medvode brezplačno.

Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode
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Oglasi

moške in žensko 
frizerstvo 
PlAZAfi
Gor liane 7 A, Medvode 

Tel.: 01/ 36 12 484 
GSM: 040/ 263-015

Pokličite nas po telefonu: 
01/361-24-84 

ali pa na GSM: 040/263-015

Ponedeljek: od 13. -19. ure 
Torek: od 8. -19. ure 
Sreda: od 8. -19. ure 

Četrtek: od 8. -19. ure 
Petek: od 8. -19. ure 

Sobota: od 7.30 -13. ure
d

i Vaši lasje so vaše bogastvo,
1 zaupajte jih frizerju!

KOZMETIČNI SALON

MANIKURA KOZMETIKA

LIČENJE OBRAZA ,------- PEDIKURAUjLaJJ
TEA PLAZAR s. p.

DONOVA c. 2, 1215 MEDVODE 
TEL.: 01/36-15-265, GSM: 041/24-24-19

KOZMETIČNI SALON BO OD APRILA 2007 DO SEPTEMBRA 2007 
ODPRT OD 10.00 DO 19.30. OB TORKIH OD 14.00 DO 19.30

V KOZMETIČNEM SALONU VAM NUDIMO:
ČOKOLADNA OBLOGA ZA TELO S 30-MIN. MASAŽO CELEGA TELESA

NOVO, NOVO -22 EUR (5272,08 SIT) NOVO, NOVO

LIMFNA DRENAŽA Z BODY VVRAPPINGOM 

NOVO, NOVO -16,50 EUR (3956,06 SIT) NOVO, NOVO 
OB NAKUPU DESETIH TERAPIJ -10%

ANTICELULITA TERAPIJA (STROJNATERAPIJA) - 16,50 EUR (3954,06 SIT) 
OB NAKUPU DESETIH TERAPIJ -10%

ANTICELULITNA MASAŽA (ROČNA 30-MIN.) -16,50 EUR (3954,06 SIT)
OB NAKUPU DESETIH TERAPIJ -10%

SELINA FANGO OBLOGA - ANTISTRESNI, RAZSTRUPUEVALNI IN HRANILNI 

TRETMA ZA DUŠO IN TELO - 21 EUR (5032,44 SIT)

ČE STE V ZADREGI, KAJ PODARITI, SO VAM NA VOLJO DARILNI BONI!

NUDIMO ŠE: NEGO OBRAZA, DEPILACIJE, PEDIKURO TUDI ZA DIABETIKE, ODSTRANJEVANJE 
VRAŠČENIH NOHTOV IN KURJIH OČES, MANIKURO, UČENJE ZA VSE PRILOŽNOSTI!

POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO!

Čistilnica, pralnjca 
in šivalnica Šengar

ma srajca - 3. € (239,64 sit)

Medvode, BC Mercator 
tel.: 01/36 11034 

del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure 
sob.: 8. -12. ure

hitro in kvalitetno čistimo 
vse vrste tekstilnih, Cesta staneta žagarJa 2, KranJ
usnjenih in krznenih izdelkov, (nasproti Policije)
preproge, odeje tei.: 04/202 4ieo
in merinO pOSteljninO del.čas: pon.-pet,9.-18. ure

r * sob.: 8. -12. ure
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> vse storitve šivalnice
(krajšanje, ožanje, menjava zadrg in podlog ...)

> parkirni prostor zagotovljen

Britof 43 
tel.: 04/234 30 50 

del. čas: pon. - pet: 7. -19. ure 
sob.: 7. -12. ure VI
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Prireditve

PRIREDITVE V MESECU APRILU 2007
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

13. 04. 2007 Gledališče Pirniče Branislav Nušič - Jernej Novak KUD Pirniče Rezervacije:
ob 20.00 uri VSE ZA OBLAST 041/776 735 in

031/352 772

13. 04. 2007 MKC Medvode, 1C H1 SAN &NAKOVA, MKC Medvode Matija FROHLICH
ob 20.00 uri multimedijska predstavitev digitalne 041/661 475

izdaje elektronske glasbe + razstava grafik mkc. medvode@siol. net

14. 04. 2007 Gledališče Medvode, Lutkovna predstava KUD Medvode Prodaja vstopnic:
ob 10.00 uri MIŠKOLIN TURISTIČNI BIRO

MINI TEATER LJUBLJANA 361 43 46
041/378 050

www. kud-medvode.si

17. 04. 2007 Osnovna šola Preska Revija šolskih pevskih zborov občine OŠ Preska in OŠ Preska
(telovadnica), Medvode in Vodice Občinska kulturna Maja AHAČIČ

ob 17.30 zveza Medvode 362 99 60
20. 04. 2007 Gledališče Pirniče, M. Starbek: KUD Pirniče Rezervacije:

ob 20.00 uri NAJEMNIKI 041/776 735 in
Komedija 031/352 772

Za abonma OTH in IZVEN

20.04.2007 MKC Medvode, PROJEKCIJA KRATKEGA FILMA MKC Medvode in Matija FROHLICH
ob 20.00 uri "VSE NAJBOUŠE" KUD Medvode 041/661 475

Film je avtor Jure Galičič posnel (filmska sekcija) mkc. medvode@siol. net
za sprejemni izpit na AGRFT.

20. 04. 2007 Dom krajanov Sora, Območno pevsko srečanje JSKD, KUD Oton OKZ Medvode
ob 19.30 "MEDVODE 2007" Župančič Sora in 361 50 48

Občinska kulturna zveza Medvode
21. 04. 2007 Gledališče Pirniče, Barbro Lindgren KUD Pirniče Rezervacije:

ob 17.00 uri GOSPOD PEPI IN ČRVIČEK ARTUR 041/776 735 in
Gledališko-lutkovna predstava za otroke 031/352 772
Gostuje gledališče GOML iz Ljubljane
Za otroški abonma Otehajček in izven

22.04.2007 Zbor pohodnikov IZLET: PD Medvode TURISTIČNI BIRO
bo objavljen na JELENK (1107 m) Idrijsko hribovje 361 43 46

Televiziji Medvode Spodnja Kanomlja-Jelenk-Kendov vrh- Jože KRŠI NAR
Spodnja Kanomlja 361 32 30

Lahka označena pot, 6 ur hoje

25. 04. 2007 Knjižnica Medvode, Literarni večer: Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
ob 19.30 Jurij Marussig: 361 43 46

Lovim utrinke svetlobe KNJIŽNICA MEDVODE
361 30 53

26. 04. 2007 MKC Medvode, HARD ROCK VEČER 2, koncert skupin, MKC Medvode Matija FROHLICH
ob 20.00 uri ki vadijo v prostorih MKC-ja (KMEČKA FRONTA, 041/661 475

MY FLVING TESTICLE, DEFEKT Z RAZLOGOM, mkc.medvode@siol.net
THUNDER FUCK)

28. 04. 2007 Dom krajanov Sora, Uspešnica BOOM TEATRA KUD Oton Prodaja vstopnic:
ob 20.00 uri SOSEDOVE SKRIVNOSTI, komedija Župančič Sora TURISTIČNI BIRO

361 43 46
041/378 050

30. 04. 2007 Pred gradom Goričane, 1. MAJSKO KRESOVANJE TD Goričane-Vaše TURISTIČNI BIRO
ob 20.00 uri KS Vaše-Goričane 361 43 46

1. 05. 2007 Železniška postaja PRIHOD MUZEJSKEGA VLAKA TD Naklo TURISTIČNI BIRO
Medvode, ob 8.45 MEDVODE-NAKLO-MEDVODE 361 43 46

8.45-14.15

6. 05. 2007 Zbor pohodnikov IZLET: PRI PETIH JEZERIH-GRACARCA (676 m) PD Medvode TURISTIČNI BIRO
bo objavljen Podjuna-Škocjan-okrog Klopinjskega jezera- 361 43 46
na Televiziji Grabalja vas-sedlo Gracanca-Jurjeva gora-Grabalja vas Jože KRŠINAR
Medvode Lahka označena pot, 2,5 ure hoje 361 32 30

IZLET: JUNSKA GORA (843 m) 
Podjuna-Junska gora-Kršna vas 

Lahka označena pot, 1,5 ure hoje
Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob 
Sori, paviljon 1. 1215 Medvode E-pošta: ti-biro@medvode.si
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Občina

Sprejeli osnutek proračuna
Marčevska seja medvoškega občinskega sveta se je začela z enourno razpravo pri potrjevanju zapisnika. 

V nadaljevanju so svetniki sprejeli osnutka proračuna za letošnje in prihodnje leto.

Medvode - 4. seja občinskega sveta Občine 
Medvode je bila 27. marca, zapletla pa se je že 
na začetku, pri potrjevanju zapisnika z nadalje
vanja 3. seje. Kljub temu daje bil tokrat prvič 
spoštovan čas, namenjen za razpravo, ki lahko 
traja največ pet minut, replika pa dve minuti 
(na mizi predsedujočega je bila ura, ki je po iz
teku omejenega časa zapiskala), je ta točka 
dnevnega reda trajala skoraj eno uro. Če pov
zamemo: 3. redna seja (potekala je 19. februar
ja) je bila na podlagi 31. člena poslovnika, ki 
govori, da lahko seja traja največ pet ur, preki
njena nekaj pred polnočjo. Svetniki so se na
čelno dogovorili, da bi želeli nadaljevanje seje 
imeti še isti teden, saj so bile teden kasneje po
čitnice, in da naj jih o datumu občinska uprava 

( Jbbvesti preko elektronske pošte in preko telefo
na. Na nadaljevanje seje so prišli vsi z izjemo 
Janeza Šušteršiča (N.Si), ki pravi, da vabila 
ni dobil, niti ni vedel za dogovor med svetniki. 
Meni še, da je bil sklic sporen in da je nadalje
vanje seje skupaj z odločanjem potrebno pono
viti. Župan Stanislav Žagar je pojasnil, da je 
bilo vabilo vsem poslano po elektronski pošti 
in da ga na telefon po večkratnih poskusih niso 
uspeli priklicati, ter dodal: "Zares neverjetno 
je, daje bilo prisotnih vseh 22 svetnikov razen 
vas. Zagotovo pa ne drži, da bi vas namensko 
ne povabili na sejo.”

Na nadaljevanju 3. seje so svetniki odločali 
predvsem o kadrovskih zadevah, med drugim 
so potrdili tudi petega člana Nadzornega odbo
ra, kjer bi bil najverjetneje glavni razpravljalec 
prav Šušteršič. Sledila je dolga razprava, o 
tem, ali je šlo za kršitev poslovnika ali ne, pa 
ni bilo enotnega mnenja. Nadalje je Soiya 
Podgoršek (SDS) opozorila še na eno dilemo 
')krog poslovnika, ki je delno vezana tudi na 
sestavo Nadzornega odbora. Komisija za man
datna vprašanja, volitve in imenovanja (Kviaz) 
je na seji o kandidatih za Nadzorni odbor od
ločala s tajnim glasovanjem, v 53. členu po
slovnika pa piše, da je glasovanje delovnih te
les javno. Enotnega mnenja med svetniki tudi 
pri tej temi ni bilo. Nekateri člani Kviaza so 
pojasnili, da je bil tak dogovor in da v tem ne 
vidijo nič spornega. ”S tajnim glasovanjem 
smo le še nadgradili standard odločanja in ne 
znižali," je menil Aleksander Bartol (SD), 
medtem ko je Janez Barle (SDS) dejal: "Zara
di tajnega glasovanja je zame osebno Nadzor
ni odbor nelegalno izvoljen. Kar se pa nadalje
vanja seje tiče: če svetnik Šušteršič res ni bil 
vabljen, naj se seja ponovi.”

Samostojna svetnica Jelena Aleksič je obra
zložila, da bi svetniki po poslovniku lahko
sami prevzeli odgovornost za obe interpretaci
ji: 'Odločitev, ali je šlo za kršitev ali ne, je na 
koncu naša. Mi sami o tem lahko odločimo in 
predlagam, da to storimo čimprej in se lotimo 
naslednjih pomembnih točk dnevnega reda.” 
Svetniki o morebitnih kršitvah niso odločali, 
bo pa o tem mnenje predvidoma do naslednje 
seje pridobila Statutarno pravna komisija.

Zelena luč za HIT PRELESS
Svetniki so na prejšnji seji zaradi nedoreče

nosti in pomanjkljivosti odloka o občinskem 
lokacijskem načrtu (OLN) za območje urejanja 
v Žlebeh, ki zadeva podjetje pohištva HIT 
PRELESS, odločanje o tej točki prestavili. Na 
tokratni seji pa je Občinski svet brez večje raz
prave svetnikov dal zeleno luč za legalizacijo 
že zgrajenih objektov in možnost za prostorsko 
širitev. V vmesnem obdobju je bilo veliko 
usklajevanj in končni odlok je po mnenju žu
pana Stanislava Žagarja odraz želja in potreb 
tako lokalne skupnosti kot tudi investitorja. Za
dovoljen je bil tudi Janez Šušteršič (N.Si): 
"Vseh deset amandmajev, ki sem jih podal na 
prejšnji seji, so bili sprejeti in vnešeni v odlok 
in res moram pohvaliti občinsko upravo, župa
na in pripravljalca. Ključna pripomba je bila na 
program komunalnega opremljanja. Upam, da 
bo investitor sprejeti odlok tudi dosledno spo
štoval, da ne bo ostalo vse zgolj na papirju."

Osnutka proračuna so svetniki 
sprejeli soglasno, a z njima niso 

povsem zadovoljni
V nadaljevanju seje so svetniki sprejeli 

sklep o podaljšanju začasnega financiranja 
proračunske porabe, saj proračun za letošnje 
leto še ni sprejet. Na tokratni seji so svetniki 
sprejeli njegov osnutek, prav tako pa tudi že 
osnutek proračuna za prihodnje leto. Prihod
kovna stran proračuna za leto 2007 in 2008 je 
drastično padla. V osnutku proračuna 2007 je 
prihodkovna stran za okrog 1,34 milijona ev
rov manjša od predvidene realizacije za leto 
2006. Razlog je v tem, da ni več prihodkov iz 
naslova delitvene bilance z Mestno občino 
Ljubljana, prav tako je za nekaj časa izčrpana 
možnost zadolževanja, saj skupna zadolže
nost občine Medvode trenutno znaša dobrih 
1,2 milijona evrov. Realni proračun občine bo 
kot kaže za letošnje leto znašal dobrih 11 mi
lijonov evrov. Ob dejstvu, da je več kot po
lovica proračuna namenjena za financiranje 
zakonsko določenih nalog in da je poplačati 
in zaključiti potrebno že začete investicije, je 
jasno, da prav veliko manevrskega prostora 
svetniki nimajo več. Osnutek proračuna je bil 
sicer sprejet, a z nekaterimi pripombami. Ur
ška Repnik (SD) je poudarila: "Bistveni pro
blem se mi zdi, da nismo presegli ozkih lo
kalnih interesov in ostali na ravni posameznih 
odsekov cest in nekaj deset metrov kanaliza
cije." Župan Stanislav Žagar se z očitki, da 
proračun ni razvojno naravnan, ni strinjal: 
"Proračun se je usklajeval in delal na odprti 
sceni. Bilo je veliko usklajevanj, nihče ni bil 
izključen.” Mitja Ljubeljšek (SDS) je izpo
stavil splošno znano, da so potrebe in želje 
velike, denarja pa premalo. Svetniki so raz
pravljali okrog urejanja centra Medvod, pred
videne gradnje doma za zaščito in reševanje

na Svetju, o obnovi Kulturnega doma Medvo
de in zaključku obnove Doma krajanov Pirni
če (naj se slednja konča v letošnjem letu), o 
investicijah v ZD Medvode, znova pa tudi o 
načrtovanem sofinanciranju katoliškega vrtca 
v Preski. Janez Burgar (NLNKOM) je o tej 
temi povedal, da so nekatere enote vrtca 
Medvode v izredno slabem stanju in se ob 
tem spraševal, ali so dovoljene investicije ob
čine v zasebne objekte, kot je katoliški vrtec, 
ter da se mu to glede na stanje, v kakršnem je 
medvoški vrtec, ki je javni zavod, zdi prav ci
nično.

Vprašanja svetnikov so se nanašala tudi 
glede načrta naložb, ki naj jim ne bi bile do
volj dobro predstavljene. Pismo o obrazložit
vi vseh nedokončanih in načrtovanih naložb 
so na župana že pred sejo naslovili v svetniški 
skupini LDS. Podprli sojih tudi ostali svetni
ki. "Za 2007 je že malce pozno, za 2008 pa 
želimo, da se naredi prioritetni vrstni red in
vesticij, tudi zato, da bodo občani točno vede
li, kdaj bo kakšna investicija prišla na vrsto," 
je menil Barle.

Maja Bertoncelj

Odstop Barleta
Medvode - Iz Sveta Zavoda za šport in pri

reditve je odstopil Janez Barle, član sveta 
vse od njegove ustanovitve, sicer pa tudi 
svetnik SDS v medvoškem občinskem svetu: 
"Imam občutek, da predstavniki sveta zavo
da ne želijo imeti transparentnega poslova
nja, kar me moti. Zlasti pa me moti, da ni 
upoštevane amortizacije kot osnovnega stro
ška. V svetu zavoda se pojavlja medvoški 
športni lobi in pri tem ne želim sodelovati." 
Barle je po Ivanu Simiču drugi, ki je odstopil 
iz sveta zavoda, ki deluje v sestavi Gregor 
Pregrad, ki je novi predsednik, Aleš Jelen, 
Marko Dobnikar in Darinka Verovšek. M. B.

Nabiralnik za pobude 
in pritožbe občanov

Medvode - Komisija za pobude in pritožbe 
je na svoji seji 22. februarja sprejela dogovor 
o načinu dela, ki med drugim vsebuje tudi 
poziv občanom, da se lahko v zvezi s pobu
dami in pritožbami, ki so v pristojnosti lokal
ne skupnosti, obrnejo na njih. V ta namen so 
občinski upravi predlagali, da ob vhodu v 
občinsko stavbo namesti nabiralnik z vidno 
oznako "Občina Medvode - komisija za po
bude in pritožbe". "Komisiji želimo dati ve
ljavo, ki bi jo morala imeti, pa je doslej ni. 
Želimo, da občani sooblikujejo razvoj obči
ne,” je pojasnil Sandi Bartol, predsednik 
komisije. M. B.
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Občina

Svetniške skupine o proračunu
Svetniške skupine družno pozvale župana za podrobnejše podatke o nedokončanih in načrtovanih 

investicijah. V nasprotnem primeru proračuna 2008 ne bodo podprli.

Medvode - Nekatere svetniške skupine v 
medvoškem občinskem svetu (LDS, SDS, SD, 
SLS, AS) in samostojna svetnica Jelena Aleksič 
so se podpisali pod skupno pismo, ki so ga te
den dni po sprejetju osnutka proračuna za letoš
nje in prihodnje leto naslovili na župana Stani
slava Žagarja. Pozivajo ga, naj jim popravljalec 
proračuna zagotovi podrobnejše podatke o ne
dokončanih in načrtovanih investicijah. Obe
nem tudi predlagajo, da se investicije, ki niso 
ključnega pomena za razvoj občine in kakovost 
bivanja občanov, prestavijo po letu 2011. Ob tem 
omenjajo predvsem načrtovano izgradnjo doma 
za zaščito in reševanje na Svetju, saj menijo, da 
se tako velikega projekta (po ocenah naj bi ce
lotni stroški doma vključno z vozili in opremo 
znašali okrog 3 milijone evrov) ne gre lotiti brez

ustrezne študije, brez upravičenosti izvedbe pro
jekta, ter utemeljene ocene po potrebi poklicne 
brigade Medvode. Podpisniki pisma še opozar
jajo, da pogrešajo ključni dokument, to je raz
vojni program občine Medvode, ki bi presegel 
leto 2011. Do tega leta je namreč pripravljen Na
črt razvojnih programov (NRP) v občini. "Po
trebno je doreči, kakšno občino si želimo. Pri
čakujemo, da bo Občina do naslednjega prora
čuna, torej do leta 2009, predstavila vizijo obči
ne Medvode do leta 2020,” je pojasnila Alenka 
Žavbi Kunaver iz LDS.

Kljub vsemu bodo proračun za letošnje leto 
predvidoma podprli, tako da bo občina lahko 
objavila razpise in začela delati na projektih. 
Ne bodo pa podprli proračuna za leto 2008 in 
NRP do leta 2011, če ne bodo dobili vseh za

htevanih podatkov. Za to imajo dovolj glasov, 
saj je svetnikov iz svetniških skupin, ki so pis
mo podpisale, skupaj 13, kar pomeni več kot 
polovico. Računajo pa lahko na podporo še 
kakšne svetniške skupine. Kaj to sedaj jrome- 
ni, smo povprašali župana Stanislava Žagar
ja, ki je povedal: ”Na usklajevanju svetniških 
skupin smo te zadeve že uskladili. Če se bodo 
držali dogovora, ki je bil korekten, pri spreje
manju proračuna za leti 2007 in 2008 ne bi 
smelo biti težav. Kar se pa strategije tiče, smo 
se uskladili, da bodo strategijo do leta 2020 za
čele pripravljati svetniške skupine. Nikjer v za
konu namreč ne piše, da bi jo morala narediti 
občina. Država od občinske uprave zahteva 
strategijo le za štiri leta." -

Maja Bertoncelj

Vrtec Medvode bo dobil 
novo ravnateljico

Mojca Sešek je z mesta ravnateljice odstopila 
iz osebnih razlogov. Sredi aprila funkcijo 

v. d. ravnateljice prevzema njena dosedanja 
pomočnica Marjeta Pivec.

Medvode - Mojca Sešek, dolgoletna 
ravnateljica Vrtca Medvode, je Svetu 
vrtca odstopno izjavo podala že 28. fe
bruarja, za njen odstop pa smo mediji iz
vedeli na zadnji seji občinskega sveta. Je 
bila za odstop razlog revizija, ki je v vrt
cu potekala konec minulega in v začetku 
letošnjega leta? Kot ustanoviteljica jav
nega zavoda Vrtec Medvode jo je, očitno 
nezadovoljna z notranjo revizijo, ki so jo 
v vrtcu dolžni opraviti kot posredni pro
računski porabniki, naročila Občina 
Medvode. Mojca Sešek je že večkrat za
nikala, da bi bila razlog za njen odstop 
revizija, in pojasnila, da je odstopila iz 
osebnih razlogov ter da se sredi aprila 
vrača med vzgojiteljice. Slednje je potrdila tudi Nataša Pust, predsed
nica Sveta vrtca Medvode: "Ravnateljica je v odstopni izjavi zapisala, 
da odstopa iz osebnih razlogov. Razrešena bo s 16. aprilom, 17. aprila 
bo funkcijo v. d. ravnateljice nastopila Marjeta Pivec, njena dosedanja 
pomočnica. Že takoj po prejemu odstopne izjave smo objavili javni 
razpis in trenutno poteka postopek imenovanja novega ravnatelja.”

Na razpis se je po naših informacijah prijavilo pet kandidatk, kar po
meni, da bo vrtec dobil novo ravnateljico. "Prizadevamo si, da bi bilo 
to najkasneje avgusta, tako da bo delo v vrtcu z novim šolskim letom 
potekalo čimbolj tekoče,” pravi Pustova. Vrtec Medvode je lani poslo
val z izgubo, na nekatere nepravilnosti je v predhodnem poročilu opo
zorila tudi revizorka. Sicer pa končnega poročila še ni. "Za revizorko 
je bilo najbolj sporno napredovanje v plačilne razrede pri upoštevanju 
delovne dobe, za kar je ravnateljica od Ministrstva za šolstvo in šport 
pridobila tolmačenje pravilnika in podala pravni ugovor. Sedaj mora 
revizorka podati še končno poročilo,” pojasnjuje Pustova.

Maja Bertoncelj

Mojca Sešek

Društvo z več kot tisoč člani
Medvode - Društvo upokojencev Medvode je s 1196 člani največje 

društvo v občini Medvode, ter eno največjih društev upokojencev v 
Sloveniji nasploh. Več kot 130 se jih je zbralo na letošnjem občnem 
zboru. Društvu peto leto predseduje Jože Golob, ki že nekaj časa išče 
svojega naslednika: "Preteklo leto je bilo uspešno, čeprav smo imeli 
veliko dela, ki ga nismo načrtovali, predvsem z urejanjem dokumen
tov, s čimer imajo vsa društva vedno več dela. Obnovili smo streho in 
dimnik in tako za nadaljnja štiri leta poravnali dogovorjeno najemni
no z Občino Medvode kot lastnico prostorov, ki jih uporabljamo. Letos 
bi morali urediti še celotno ogrevanje ter kanalizacijo, želimo si tudi 
nove fasade. Potrebujemo prenosni računalnik in tiskalnik, ter seveda 
mlajše aktivne člane, ki bi bili vešči računalniškega dela.”

Že več kot desetletje je tajnica društva Angelca Mežnaršič, ki prav 
tako išče naslednika ali naslednico. "Članov imamo res veliko. Veliko 
jih je prišlo zaradi cenejšega kurilnega olja, medtem ko je bolj aktiv
ne težko dobiti,” pravi Golob. Društvo upokojencev Medvode je v lan
skem decembru zaradi določb na področju gostinstva moralo zapreti 
društveni bife, ki je bil kot dopolnilna dejavnost. O ponovnem odprt- i 
ju ne razmišljajo, saj bi bil to še dodaten finančni zalogaj. Lani so re
alizirali ves program. Največ zanimanja je bilo za pohodništvo, kjer je 
bilo skupaj na štirinajstih izletih več kot 800 udeležencev. V letoš
njem letu bosta dva člana društva praznovala stoletnico. M. B.

Dom v Tamarju kliče po obnovi
Medvode - Občni zbor so pretekli mesec imeli tudi člani 

Planinskega društva Medvode. "Pri izletniškem odseku smo izpeljali 
vseh načrtovanih dvajset izletov. Največja težava društva je, ker še 
vedno ni rešen denacionalizacijski postopek v zvezi z domom v 
Tamarju, ki ga upravljamo že vrsto let. Še enkrat bi apeliral na UE Je
senice in na ostale vpletene, da se postopek zaključi, ker je dom nujno 
potreben obnove. Stena se na eni strani namreč že poseda. Trenutno 
opravljamo le interventna dela,” je povedal Aleš Jelen, predsednik PD 
Medvode, in dodal: "Če se bo postopek končal, bomo še letos pripravi
li vse potrebno za obnovo, ki naj bi potem potekala prihodnje leto.” 
Društvo ima 234 članov, kar je nekaj manj kot pretekla leta, manjka 
jim predvsem vodnikov in strokovnega kadra. "Za letos imamo v načr
tu 14 izletov po Sloveniji in štiri v tujino. Pri mladinskem odseku načr
tujemo devet izletov in dva planinska tabora,” zaključuje Jelen. M. B.
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Za politiko je potrebno dozoreti
Stane Okoliš je direktor Slovenskega šolskega muzeja. Na listi N.Si je bil lani prvič izvoljen

Se lahko za začetek na kratko predstavite?
"Rojen sem 1964 v Postojni, na Verju pa ži

vim od leta 1997. Po poklicu sem zgodovinar 
in vodim Slovenski šolski muzej v Ljubljani.”

Kako to, da ste se odločili za vstop v poli
tiko?

"Nagnjenost in zanimanje za dogodke doma 
in po svetu ter zlasti za dogajanje v preteklosti 
sta me od mladih nog navajala na to, da sem se 
zanimal tudi za aktualno politično dogajanje. 
Ko se je politični prostor z demokratizacijo in 
uvajanjem političnega pluralizma v Sloveniji 
odprl, je bilo več možnosti tudi za aktivno po
litično delovanje. Nedvomno pa je tudi res, da 
mora človek za tak korak osebnostno in tudi 

r 'jrugače dozoreti.”
Ste dejavni še na katerem drugem podro

čju v občini?
"Ker na razumevanje aktualnega dogajanja in 

na predvidevanje prihodnjih dogodkov pristo
pam z vidika dogodkov, izkušenj in dognanj iz 
preteklosti, sem dejavno posegel predvsem na 
področje zgodovinopisja, kot predsednik ob
činske Komisije za varovanje naravne in kul
turne dediščine pa tudi na področje ohranjanja 
kulturne dediščine.”

Kakšen mora biti po vaše dober svetnik?
"Vsak svetnik bi se moral v prvi vrsti zaveda

ti, da je izvoljen za odgovorno soodločanje o 
skupnih (občinskih) zadevah in da je pri tem 
po eni strani poklican zastopati vrednote, zara
di katerih je bil izvoljen, po drugi strani pa vi
deti občino kot celoto odnosov, v kateri se 
uresničuje smoter prvega občinskega zakona iz 
leta 1848, ki pravi, daje "svobodna občina te
melj svobodne države”. Dober svetnik v obči
ni dejavno soustvarja prostor svobode in de
mokracije ter ljudem vliva zaupanje v uresni
čevanje skupnega dobra. Obče interese postav
lja pred zasebne in si prizadeva, da bo občina 
v službi zadovoljnih občanov.”

v občinski svet.

Stane Okoliš

Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?

"Medvode zaenkrat še niso pravo občinsko 
središče. V zadnjih trinajstih letih so bili v tej 
smeri narejeni pomembni koraki, toda tudi za
radi zgodovinskih vzrokov najbrž še ne dovolj. 
Območje občine in samo središče je še vedno 
močno razpeto med večja sosednja središča. 
Ker Medvode svojim občanom ne zagotavljajo 
vseh potreb, si morajo mnogi usluge iskati 
drugod. Za starejše občane je odvisnost samo 
od uslug v domačem kraju že velik problem. 
Za razvoj občine in vzpostavitev njenega sre
dišča bo zato potrebno spodbuditi več zasebne 
iniciative in konkurence tudi v družbenih in

drugih dejavnostih. S kvalitetnimi uslugami, ki 
jih bo spodbudila občina, bodo Medvode po
stajale nedvomno bolj prepoznavno in bolj 
naše mesto.”

Vaše pozitivne in negativne lastnosti?
"Vsak človek je obdarjen s pozitivnimi in 

obremenjen z negativnimi lastnostmi. In kako 
znamo razvijati prve in krotiti druge? Mislim, 
da je v življenju zelo pomembno, kakšno voljo 
imamo, ko se odločamo za eno oz. za drugo. 
Zavest o prizadevanju in vztrajnost prizadeva
nja sta za uspeh največkrat najbolj pomembni.”

Kako preživljate prosti čas?
"Doživljam in ugotavljam, da gaje zaradi no

vih obveznosti vse manj in ga zato tudi bolj ce
nim. Skupaj z družino si prizadevam ravnati 
po načelu: zdrav duh v zdravem telesu.”

Na kateri dosežek v vašem življenju ste 
najbolj ponosni?

"Občutki veselja, zadovoljstva ali celo pono
sa so večji, če je dosežek izbojevan v skupno 
dobro in ga cenijo tudi drugi. Ob tem je mogo
če dodati tudi prepričanje, da je za takšne do
sežke vredno živeti.”

Še nekaj o aktualnem dogajapju: podpira
te sofinanciranje občine v izgradnjo privat
nega vrtca v Preski?

"Za naše skupno dobro je potrebno, da 
ustvarjamo pogoje za raznolikost vzgoje in izo
braževanja. In to ne velja samo za vrtce, ampak 
tudi za šole. Če bi v preteklosti imeli demokra
tično družbo, se nam taka vprašanja danes ne 
bi postavljala. Obremenjenost z nedemokratič
no preteklostjo pa je prav na področju, ki je 
bilo pod največjim pritiskom ideološkega iz
ključevanja, še vedno tako močno zasidrana, 
da se mnogi danes niti ne zavedajo, da živimo 
v Evropski uniji, kjer se te in podobne stvari 
obravnavajo v poglavju o človekovih pravicah 
in svoboščinah.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Požigal nekdanji gojenec
Požar v Lazarinijevem dvorcu naj bi podtaknil nekdanji gojenec vzgojnega zavoda.

Valburga pri Smledniku - Ljubljanski kriminalisti so konec marca 
sporočili, da so izsledili domnevnega požigalca Lazarinijevega dvorca 
v Valburgi pri Smledniku. V noči na 21. januar letos naj bi požar v 
prvem nadstropju renesančnega dvorca, ki je po podatkih policije 
povzročil za dva milijona evrov škode, podtaknil 37-letni moški, nek
danji gojenec Vzgojnega zavoda Smlednik, sta na novinarski konfer
enci povedala Branko Japelj, vodja Sektorja kriminalistične policije 
na Policijski upravi Ljubljana, in Drago Menegalija, predstavnik poli
cije za odnose z javnostjo za področje kriminalitete. Šlo naj bi za Zo
rana Mezgo, nevarnega nasilneža, ki je v svoji zemljanki na Ježici v 
Ljubljani gostil tudi razvpitega morilca Silva Pluta.

Kako je osumljeni vstopil v notranjost Lazarinijevega dvorca, polici
ja ni odkrila, ve pa, daje v osrednjem in najlepšem prostoru graščine,

Viteški dvorani, ogenj zanetil z vnetljivo tekočino, s katero je polil 
podboje in vrata.

Po ugotovitvah policije je bil 37-letni osumljenec v preteklosti go
jenec Vzgojnega zavoda Smlednik, ko je bil ta še v Lazarinijevem 
dvorcu. "Mogoče je sklepati, daje imel nekakšen odpor do določenih 
zadev v tem zavodu. Očitno v njegovem odnosu do tistih, ki so ga imeli 
v vzgoji, nekaj ni bilo v redu,” je dejal Branko Japelj.

Osumljenega so sicer kriminalisti ujeli že januarja letos zaradi ra
zličnih kaznivih dejanj - posilstvi, povzročitev hudih telesnih poškodb 
in rop, tako da je trenutno v priporu. Zaradi omenjenega dejanja so ga 
sredi marca kazensko ovadili storitve kaznivega dejanja požiga po L 
odstavku 226. člena Kazenskega zakonika, za kar je zagrožena kazen 
do osmih let zapora. Simon Šubic
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Drži se načela: kar obljubiš, to tudi stori
Jelka Časar (SDS) je novinka v občinskem svetu. Na lanskih lokalnih volitvah je bila izvoljena tudi

v Svet KS Pirniče.

Vikrče - Jelka Časarje edina svetnica v med- 
voškem občinskem svetu iz Vikrč. To je njen 
prvi mandat, za katerega je bila izvoljena na li
sti SDS.

Se lahko na kratko predstavite?
"Rojena sem bila 28. junija 1964 v Mokrono

gu na Dolenjskem, kjer sem preživela otroštvo. 
S petnajstimi leti sem prišla v Ljubljano in se 
izučila za frizerko, ter se nato kmalu poročila. 
Zaposlena sem pri podjetniku v kovinski stro
ki. Stanujem na Vikrčah, z možem imava sina, 
ki je star 21 let.”

Zakaj ste se odločili za vstop v politiko?
”To je moj prvi mandat občinske svetnice, 

članica stranke SDS pa sem vse od leta 1990. 
Za vstop v stranko SDS sem se odločila, ker 
menim, da imajo najboljši program za razvoj 
Slovenije, kije hkrati tudi najbližji načelom, ki 
jih zagovarjam. Pred petimi leti so me člani 
zbora SDS predlagali za Svet KS Pirniče, ven
dar takrat nisem dobila zadostne podpore vo
livcev. Lani sem bila znova na listi za Svet KS 
Pirniče in prvič tudi na listi za občinski svet. V 
oba sveta sem bila tudi izvoljena.”

Ste dejavni še na katerem drugem podro
čju v občini?

"Zaenkrat ne. Stanujem bolj na obrobju obči
ne, kjer nimamo takšnega stika s centrom 
Medvod.”

Kakšna mora biti po vaše dobra svetnica?
"Dobra svetnica bi morala znati poslušati lju

di in z njimi korektno razpravljati. Zelo po
membno in odgovorno se mi zdi, da se na sejo 
dobro pripravi in pregleda gradivo za točke, ki 
so na dnevnem redu.”

Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?

Jelka Časar

”V Medvodah bi bilo potrebno narediti kak
šen večji center. Bolje bi bilo treba poskrbeti 
za mlade, tudi turizem se še ni pokazal v pravi 
luči. V vseh krajevnih skupnostih so eden več
jih problemov ceste. Menim, da bi bilo najprej 
potrebno dokončati že začete projekte in šele 
nato začeti z novimi.”

Vaše pozitivne in negativne lastnosti? 
"Med pozitivne lastnosti si štejem pridnost, 

delavnost, pri negativnih pa neodločnost. Ne 
znam pravi trenutek reči ne. Držim se načela: 
kar obljubiš, to tudi stori. Sovražim pa izkoriš
čanje. Je pa tako, da bi na to vprašanje bolje 
odgovorili drugi kot sama.”

Kako preživljate prosti čas?
"Prostega časa imam bolj malo, saj je poleg 

službe vedno potrebno kaj postoriti. Poleg tega 
priskočim na pomoč tudi tašči, ki je nepokret- 
na. Nekaj časa zase si kljub vsemu vzamem 
vsak zvečer, ko greva s kužkom vsaj tri kilo
metre peš. Zelo rada sem namreč v naravi, na 
svežem zraku. Če mi ostane še kaj časa, pogle
dam tudi kakšen film.”

Na kateri dosežek v vašem življenju ste 
najbolj ponosni?

"Trenutno sem najbolj ponosna na sina, ker 
se mu vse poti odpirajo v pozitivno smer. To 
mi je res v veliko veselje.”

Še nekaj o aktualnem dogajanju: podpira
te sofinanciranje občine v izgradnjo privat
nega vrtca v Preski? ■

"Vsekakor je potrebno že v zgodnji mladosti'' 
poskrbeti za naše najmlajše, saj so oni naši na
sledniki. Nisem nasprotnica pestrejše ponudbe 
tudi na področju predšolske vzgoje, se pa stri
njam, da je potrebno pregledati zasedenost v 
javnem zavodu Vrtec Medvode, katerega od
delki so, kot kaže, v ne ravno najboljšem sta
nju in potrebni investicij.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

V dvorani odpravljajo napake

Medvode - V športni dvorani Medvode so 
se že po letu dni pokazale napake, ki izvira
jo iz gradnje. Sašo Bratuš, v. d. direktorja 
Zavoda za šport in prireditve, pojasnjuje: 
"Izvajalec je že odpravil napake v garde
robah oz. tuših. Imamo še nekaj reklamacij 
in upamo, da se bodo odpravile v roku 
meseca ali dveh. Pušča namreč tudi streha 
nad malo športno dvorano.” Na vsa dela je 1 
upoštevana garancijska doba treh let, tako 
da gre v vseh omenjenih primerih za rekla
macije izvajalcu. "Nekateri materiali so bili 
očitno izbrani neprimerno, kar seje pokaza
lo šele sedaj. Predvsem gre tukaj za najbolj 
frekventne prostore, kot so hodniki in 
garderobe,” meni Bratuš. M. B.

Streha nad malo dvorano ni zdržala dolgo.

J

SIMPLV CLEVER

Škoda HappyKredit

ŽE ZA 84 EUR* NA MESEC.
Hitro in enostavno!

•Mesečni obrok 84 EUR (20.129,76 SIT) velja ob nakupu modela Fabia Classlc 1.2 (55KM): trajanje 48 mesecev, polog 25 %, rizični sklad 0 EUR, 
stroiki obdelave 0 EUR, ostanek kredita 3.444 EUR (825.320,16 SIT) pri prevoženih do 10.000 km letno in EOM 6,20%. Ponudba družbe Porsche 
Kredit In Leaslng SLO d.o.o. velja do 31. 3. 2007. EOM (efektivna obrestna mera) se lahko spremeni, če se spremeni katerikoli od elementov, 
upoštevanih pri izračunu. V EOM niso vključeni stroSki, povezani z neizpolnjevanjem pogodbe, s prodajno pogodbo dobavitelja, z uporabo 
vozila in sirotki denarnih nakazil.

Porsche Verovškova, Verovškova 78, tel.: 01 530 35 51
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Medvode bodo dobile 
turistični spominek

Na občnem zboru Turistične zveze Medvod (TZM) predstavili projekte za letošnje leto. Na razpolago imajo
več sredstev kot lani.

Medvode - Občnega zbora TZM so se ude
ležili predstavniki turističnih društev v občini 
(skupaj jih je osem), športni delavci, ter svetni
ce in svetniki. Prisoten je bil tudi podžupan 
Občine Medvode Leopold Knez. Seznanili so 
se z delovanjem TZM v preteklem letu, katere 
naj večji projekt je bila tradicionalna prireditev 
Moja dežela, lepa in gostoljubna, ter z glavni
mi projekti, ki TZM čakajo v letošnjem letu.

Mala šola turizma za osnovnošolce
Po dveh letih so se konec marca predstavili 

ta sejmu Turizem in prosti čas. Lani se sejma 
niso udeležili, saj zanj niso imeli sredstev, za 
letos pa so dobili ugodno ponudbo Slovenske 
turistične organizacije, ki jim je pokrila po
lovico stroškov za razstavni prostor v velikosti 
6 kvadratnih metrov. Več o načrtih je povedala 
Vanja Ločniškar, predsednica TZM: ”Upam, 
da bodo v letošnjem letu Medvode dobile svoj 
razpoznavni spominek. Znova bomo prijavili 
projekt male šole turizma, ki ga v OŠ Pirniče

peljemo že v letošnjem šolskem letu, ostale 
osnovne šole pa naj bi se priključile jeseni. 
Ravnateljskemu zboru smo projekt, ki ga vodi 
Andreja Gaber, predstavili lani avgusta, kar pa 
je bilo že malce pozno, da bi izvedbo povsod 
lahko vključili v program za letošnje šolsko 
leto. Letos bomo začeli s šolanjem lokalnih tu
rističnih vodnikov, izdelali bomo spletno stran 
zveze ter dopolnili obstoječi predstavitveni ka
talog Medvod s ponatisom v več jezikih, še v 
nemščini in v italijanščini. Ostaja tudi priredi
tev Moja dežela, lepa in gostoljubna.”

Največji projekt ocenjevanje 
Smlednika

Kot kaže, bo za turizem letos na voljo 18 od
stotkov več sredstev kot lani, ko so turistična 
društva kar precej projektov morala izpeljati 
brez sofinanciranja s strani občine. "Lani so 
bila društva nadpovprečno aktivna. Letos naj 
bi se vsako društvo omejilo na največ dva do 
tri projekte. Največji projekt bo zagotovo v

Občina Medvode in Turistična zveza 
Medvod vse občane vabita, da se v čim- 
večjcm številu udeležite pomladanskega 
urejanja okolja, ki bo potekalo 14. ali 21. 
aprila, odvisno od vremenskih pogojev.

TOD Smlednik, kjer so dobili nominacijo za 
ocenjevanje krajev Entente florale,” pravi Loč- 
niškarjeva, ki je kot projekt prihodnjih let še 
enkrat poudarila ustanovitev Lokalne turistič
ne organizacije (LTO): ”Če hočemo, da se bo 
denar res zbiral na račun turističnih ponudni
kov, bo potrebno narediti korak naprej. Ena va
rianta je LTO, končno besedo pa bodo seveda 
imela turistična društva.” Predstavniki slednjih 
so na občnem zboru opozorili tudi na nekaj lo
kacij, ki Medvodam niso v vzgled (grad Gori
čane, podrte krajevne table, vodnak na krožiš
ču na Klancu, ocvetličenje občine, izliv pri 
Straži,...).

Maja Bertoncelj

JAVNI NATEČAJ
ZA IZBIRO NAJBOLJŠIH TURISTIČNIH SPOMINKOV OBČINE MEDVODE za leto 2007

Turistična zveza Medvod razpisuje javni natečaj za izbor najboljših tu
rističnih spominkov v Občini Medvode za leto 2007.

Na natečaju lahko sodelujejo spominki in ideje, ki prepoznavno in izvir
no predstavljajo kulturno, etnološko, sakralno, zgodovinsko ali geograf
sko podobo občine Medvode in jih je možno izdelati v poljubni količini 
za prodajo ter še niso v prodaji doma ali v tujini.
Vsak avtor lahko sodeluje na natečaju z največ tremi (3) izdelki oziroma 
vzorci spominkov.

Strokovna komisija bo izdelke ocenila po naslednjih enakovrednih kri
terijih:

1. umetniško-etnološki kriterij (prenos in nadgradnja),
2. kriterij turistične promocijske vrednosti kraja (predstavitev geograf

skega področja in tematike),
3. kriterij uporabnosti in dekorativnosti,
4. komercialni kriterij (vrednost in cena izdelka),
5. kriterij tehnološkega procesa (ročna ali strojna izdelava),
6. celovitost izdelave (zgodba, embalaža,...).

Spominki, ki bodo v skupni oceni glede na vsa ocenjevalna merila do
segli največ točk, bodo prejeli denarne nagrade (neto):

• prva nagrada 350 EUR (83.874,00 SIT)
• druga nagrada 250 EUR (59.910,00 SIT)
• tretja nagrada 150 EUR (35.946,00 SIT)

Na natečaj se lahko prijavijo tako pravne kot fizične osebe. Spominke 
bo v skladu z Pravilnikom ocenjevala tričlanska strokovna Komisija, ki jo 
imenuje 10 TZ Medvod.
Nagrajenim spominkom bo omogočena promocija in prodaja v Turistič
nem biroju Medvode.
Prve tri nagrajene spominke bo Turistična zveza Medvod prijavila na na
tečaj pri Turistični zvezi Slovenije.

Spominke za natečaj bomo sprejemali v Turističnem biroju 
Medvode, do 31. 05. 2007, Cesta ob Sori, paviljon 1, 1215 
Medvode v času uradnih ur.

POMEMBNO:
Vsakemu vzorcu mora biti priložena zaprta kuverta z napisom 

NATEČAJ - TURISTIČNI SPOMINEK, z naslednjimi podatki:
• ime, priimek, naslov, E-naslov in telefonska številka avtorja,
• ime izdelka,
• kratka opisna predstavitev izdelka (namen, uporabljeni materiali, 

potek izdelave)
e podpisana izjava, da izdelek še ni v prodaji doma ali v tujini,
• podpisana izjava, da je spominek avtorsko delo izdelovalca.

Pri prevzemu spominka v Turističnem biroju Medvode se le-ta označi z 
enotno šifro, ki jo obdrži do konca razpisa.

Pri ocenjevanju se upoštevajo končni izdelki turističnih spominkov.

Nagrajeni spominki ostanejo v arhivu Turistične zveze Medvod.

Razglasitev rezultatov natečaja bo javna, hkrati z razstavo najbolje oce
njenih spominkov, rezultati pa bodo objavljeni tudi v javnih občilih in na 
spletnih straneh Občine Medvode (www.medvode.si).

Na podlagi sklepa strokovne Komisije si Turistična zveza Medvod pri
družuje pravico, da se katera od nagrad ne podeli.

Javni natečaj je objavljen na internetnih straneh občine Medvode, v So
točju in na medvoški televiziji.

Za podrobnejše informacije v zvezi z razpisom se obračajte na Turi
stični biro Medvode po telefonu 01/361 43 46 ali 041/378 050 in 
E-naslovu: ti-hiro@medvode.si.

Predsednica TZM 
Vanja Ločniškar, l.r.
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KS Zbilje----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Na prvem mestu je kanalizacija
V KS Zbilje naj bi z izgradnjo kanalizacije začeli leta 2009. Letos bo po najnevarnejšem odseku ceste

zgrajen hodnik za pešce.

Zbitje - Zbilje so v širši okolici dobro pozna
ne po Zbiljskem jezeru, ki je kraju z okrog pet
sto prebivalci prinesel turistični utrip, posle
dično pa tudi nekaj negativnih stvari. Posredno 
v kraju od turizma živi bolj malo ljudi. Tako 
kot obiskovalci Zbilj pa si tudi sami želijo čim
prejšnje vzpostavitve sprehajalne poti okrog 
jezera. O ostalih projektih smo se pogovotjali 
s predsednikom Sveta KS Zbilje. Po lanskih lo
kalnih volitvah je to prvič postal Andrej Ka
lan, v svetu pa sedijo še Slavko Martinčevič 
(podpredsednik), Uroš Košir, Janez Barle ter 
Matjaž Šušteršič.
Kateri so glavni projekti v Zbiljah v prihod
njih letih?

"Glavni investiciji bosta izgradnja kanaliza
cije in vzpostavitev obrtne cone na Jeprci. Pro
jekti so torej bolj dolgoročni, za naslednje tri 
do štiri leta. Najbolj pomembna za nas je kana
lizacija, ki je v Zbiljah še ni. Načrtuje se v po
vezavi s KS Smlednik in z navezavo na Šenčur. 
Leta 2009 naj bi se začela izgradnja, seveda pa 
morajo biti za to še v letošnjem letu pridoblje
na vsa soglasja. Načrti so že izdelani, projekt 
naj bi se v večini financiral iz evropskih skla
dov.”
Kaj pa glede obrtne cone na Jeprci? Kakš
na je vloga KS pri tem?

"Naša vloga je predvsem, da zbiramo pri
pombe občanov in jih posredujemo naprej. 
Obrtna cona bo za celo občino pomenila nova 
delovna mesta, možnost širitve obrti.”

Hodnik za pešce bodo po klancu zgradili še letos.

V Žbicah ste brez hodnika za pešce.
"To je dolga zgodba. Hodnik za pešce je pred

viden od Zormana vse do Smlednika, torej v 
dolžini skoraj dveh kilometrov. Dogovorili smo 
se, da bo v prvi fazi zgrajen manjši del, le po 
klancu, ki je najbolj nevaren. Izgradnja naj bi se 
začela avgusta. Samih nesreč ni, saj se ljudje za
radi lastne varnosti izogibajo pešačenju na tem 
delu. Je pa problem v tem, ker druge poti za 
pešce ni. Gre za državno cesto, hodnik za pešce 
pa bo financirala občina. Širok bo 1,6 metra in

bo potekal po desni strani (če gledamo iz smeri 
Jeprca), kar je tudi najbolj logično.”
Imate za letos v načrtu še kaj?

"Če nam bo uspelo glede kanalizacije in iz
gradnje hodnika za pešče, bo to kar dovolj. Kar 
se pa ostalih stvari tiče, smo pred časom ob je
zeru zgradili podporni zid, urejamo zelenice 
na Zbiljski dobravi, skrbimo za ekološke oto
ke, kot ostale KS pa imamo tudi mi veliko pa
pirnatega dela.”

Maja Bertoncelj

Obnova igrišča na mivki bo velik zalogaj.

a
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Rugelj in Logar d. n. o. 
Zbilje 30,1215 Medvode 
Tel.: 01/361 8001 
GSM: 041/999 000 
www.gostisce-jezero.si

Nudimo vam:
❖ nedeljska kosila 
•:* jedi po naročilu
❖ ribje jedi

Organiziramo:
❖ ohceti
•:* razna praznovanja

Odprto: od 11. - 22. ure, ned. in prazniki: od 11. - 20. ure, ponedeljek zaprto

Letni in zimski vrt, zaključene družbe do 200 oseb.

Odprti za vse rekreativce
Zbilje - Pred šestimi leti ustanovljeno Športno društvo Zbilje, ki 

danes združuje predvsem rekreativne športnike, se ponaša s tremi 
igrišči za odbojko na mivki, odbojko, nogomet in košarko n; j 
Zbiljski dobravi. "Letos bomo eno igrišče za odbojko na mivki us
posobili za tekmovanja na višji ravni, saj bomo le tako lahko gos
tili tudi turnirje,” nam je povedal ustanovni član društva Uroš 
Košir.

Obnova igrišča je velik zalogaj za društvo (investicija je ocenjena 
na približno 6.500 evrov) in ga bodo financirali delno iz 
občinskega proračuna in krajevne skupnosti, delno s sponzorskimi 
sredstvi in delno sami. V treh letih naj bi tako obnovili vsa tri 
igrišča. Danes ima društvo 25 aktivnih članov, to je tistih, ki plaču
jejo članarino, sicer pa so igrišča odprta za vse obiskovalce, ki se 
jih od zgodnje pomladi do pozne jeseni na Zbiljski dobravi kar tare.
V tem času organizirajo tudi številne turnirje v vseh športih. Ter
mini tekmovanj zaradi usklajevanja z drugimi krajevnimi društvi še 
niso točno določeni, zato jih bo društvo kasneje objavilo na kabel
ski televiziji.

Razvoj društva bo tudi v prihodnje usmerjen v urejanje infra
strukture na Zbiljski dobravi (ureditev garderob, sanitarij, ...), v 
sodelovanje z vsemi društvi in pridobivanje mladih športnikov. Ve
lika želja društva je ustvariti dobro ekipo, ki bi se udeleževala tudi 
tekmovanj. "Več poudarka bomo v prihodnosti namenili 
izobraževanju in strokovnemu delu, razmišljamo o ustanovitvi 
smučarske sekcije, saj se sicer pozimi zgolj preselimo v dvorano 
pri OŠ Preska in v novo športno dvorano Medvode,” je razložil 
Košir.

Boštjan Bogataj, foto: Maja BertonceU
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V Zbiljah se v lepem vremenu težko najde parkirni prostor. Na otroškem igrišču podo položili gumijaste talne plošče.

Čolnarno odprli že marca
Turistični delavci v Zbiljah se trudijo, da bi letos dobili stroj za rezanje alg. V dolgoročni strategiji

razvoja je ob jezeru predviden hotel.

Zbilje - Ob Zbiljskem jezeru je v lepem vre
menu veliko obiskovalcev. Sezono so letos že 
marca odprli tudi v čolnarni. "Obiskovalci se 
zanimajo za vožnjo po jezeru, zaenkrat smo 
lahko kar zadovoljni, sploh glede na to, da lani 
v marcu nismo prodali niti ene ure, pravi Uroš 
Košir, gospodar Turističnega društva Zbilje, in 
dodaja, da upa, da bo letošnja sezona za čol
narno kaj boljša. Lani so od veslanja obisko
valce Zbiljskega jezera odvrnile alge, ki so bile 
na jezeru večji del poletja. "Celo poletje smo 
jih trgali in vozili. Iz območja okrog čolnarne 
smo jih odpeljali za 30 traktorjev. Če ne bi bila 
lepa jesen, bi bila čolnarna lani v minusu,” je 
povedal Košir.

Že lani je kot rešitev problema navedel dve 
možnosti: nakup stroja, ki bi strigel podrastje, 
ali ribe, ki se hranijo z algami. Slednje je padlo 

vodo zaradi predpisov na področju ribištva, 
ato so se s Savskimi elektrarnami začeli po

govori za nakup stroja, ki striže alge in povr
šinsko pobira plavajoče manjše odpadke. "Sav
ske elektrarne bi dale večino sredstev, če bi del 
prispevala tudi občina. Stroj stane okrog 200 
tisoč evrov, občina bi jih morala dati 40 tisoč. 
Zaradi vplivov, ki jih povzroča jezero, občina 
dobi letno 100 tisoč evrov koncesijske dajatve. 
Doslej ta sredstva še niso prišla k nam, vsaj da 
bi bilo to transparentno prikazano ne," pojas
njuje Iztok Pipan, predsednik TD Zbilje. Le
tos bodo gostili srečanje turističnih društev, ki 
delujejo ob hidroenergetskih jezerih in takrat 
bodo izvedeli, na kakšen način naj bi država to 
koncesijsko dajatev spremenila, da bi večji del 
teh sredstev dejansko šlo za kraje, ki so v 
vplivnem območju jezera.

Finančni vložek v organizacijo 
Zbiljske noči je zelo velik

V TD Zbilje letos načrtujejo kupiti gumijaste 
talne plošče za otroško igrišče, za kar potrebu
jejo štiri tisoč evrov. Kar se pa dolgoročne stra
tegije tiče, so zapisali, da želijo ob jezeru na
stanitveni objekt (zemljišče je zazidljivo), ure
ditev prostorov za parkirišča, ter zgraditi pri

stanišče za ladjo, ki naj bi čez leta plula po je
zeru. "To je vključeno v strategijo razvoja tu
rizma v občini, da ne bo potem težav, ko in če 
bo do teh investicij prišlo. Možnost sedaj ima
mo,” pravi Pipan, ki vodi turistično društvo s 
160 člani, v lasti pa imajo tako restavracijo Je
zero kot tudi bistro Dotik. "Društvo ima veliko 
premoženja in vodenje bo treba vsaj delno pro
fesionalizirati,” še razmišlja.

Več kot polovica članov društva se udeleži 
vsakoletne očiščevalne akcije, ki jo organizira
jo skupaj s KS Zbilje. Letošnja bo potekala ju
tri, 14. aprila. Zbor bo ob 8. uri pred čolnarno. 
Zagotovo največja in najbolj odmevna priredi
tev TD Zbilje pa je tradicionalna Zbiljska noč. 
"Zaradi nove zakonodaje je finančni vložek iz
redno velik. Potrebno je imeti redarje, reševal

ce iz vode, dežurnega zdravnika. Če ni res le
pega vremena, si takoj lahko v velikem minu
su. Občina doslej prireditve, ki je dobra pro
mocija za vso občino, ni sofinancirala. Če se 
sredstva namenijo za številne druge prireditve, 
bi se jih nekaj lahko tudi za Zbiljsko noč," 
meni Pipan. Kako potekajo priprave na letoš
njo Zbiljsko noč, smo povprašali tudi Tomaža 
Šušteršiča, soorganizatorja prireditve: "Pred
vidoma bo Zbiljska noč potekala 14. julija. 
Trenutno se ukvarjamo predvsem s pridobiva
njem sponzorskih sredstev za njeno izvedbo. 
Dogovori za nastope potekajo z znanimi 
slovenskimi glasbeniki, med katerimi so Jan 
Plestenjak, Atomik Harmonik in Saša Lende- 
ro. Želimo si lepega vremena in številčnega 
obiska” Maja Bertoncelj
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Nov gasilski avto za občinski praznik
Zbiljski gasilci že težko čakajo na prevzem novega avtomobila, saj je sedanje staro že skoraj trideset let.

Zbilje - PGD Zbilje je bilo ustanovljeno pred 
dobre pol stoletja. V društvo je včlanjenih okrog 
120 članov, od tega je aktivnih okrog 80. Njiho
va trenutno naj večja investicija je nadgradnja 
novega gasilskega avtomobila GVV-1 s 500 litri 
vode, ki je že dobavljen in na prevzem čaka v 
Mariboru. "Podvozje je Iveco, najnovejši mo
del, ima euro 4 motor z odgonom za visoko
tlačno črpalko. Objavljen je bil tudi že razpis za 
nadgradnjo, saj je potrebno kupiti vso opremo 
za reševanje, v vozilu bosta dva navijaka, štirje 
dihalni aparati, rezervne jeklenke, razsvetljava 
in agregat, kar pomeni, da bomo lahko 
samostojno delali v vseh pogojih,” je najsodob
nejše vozilo v tem razredu, ki bo sprejelo mošt
vo 5+1, opisal Rajko Bobnar, predsednik PGD 
Zbilje.

Vrednost investicije nakupa vozila je ocenjena 
na okrog 27 milijonov tolarjev (podvozje 11 
milijonov, nadgradnja 17 milijonov), od tega bo 
večino sredstev prispevala Občina Medvode, 
okrog trideset odstotkov pa bodo morali zbrati v 
PGD Zbilje sami. "Imeli smo nabiralno akcijo 
prav za ta namen in odziv krajanov je bil zelo 
dober,” pojasnjuje Bobnar. Avto bodo uradno 
prevzeli za občinski praznik 30. junija, parkiran 
pa bo v gasilskem domu v Zbiljah, zato že pote
ka obnova garaže, ki vključuje zamenjavo talne 
obloge, oken, vrat, ter delne preureditve elektro 
napeljave. Novo vozilo bo edino tega razreda v

Jerasov Janko v knjigi
Zbilje - V Zbiljah deluje tudi Slovenski center za ustno 

zgodovino, katerega predsednica je Andreja Burja. Us
tanovljen je bil konec leta 2003, njegova naloga pa je ust
no zgodovino predstaviti ožji in širši slovenski javnosti, ki 
jo zaenkrat bolj slabo pozna. Ustna zgodovina je v svetu ' \ 
razširjena in priznana, temelji pa na predpostavki, da vsak 
človek v sebi nosi neprecenljivi zaklad različnih informa
cij, izkušenj in nenazadnje tudi življenjskih modrosti. 
"Posameznikove izkušnje, njegova življenjska zgodba, 
njegovo videnje različnih dogodkov so ne samo zanimivi, 
ampak prispevajo k temu, da si lahko ustvarimo bolj 
resnično sliko naše preteklosti in si s tem omogočimo tudi 
bolj kakovostno življenje v sedanjosti in prihodnosti. 
Naloga ustne zgodovine je, da zbira in ohranja vse tovrst
no gradivo, predvsem pa ustnega. S pomočjo tega, kar 
lahko povejo pričevalci naših krajev, obrne prizmo 
zgodovine od velikih dogodkov in ljudi k vsakdanjemu 
življenju in človeku. To je tudi ena izmed osnovnih nalog 
našega centra,” pravijo v Slovenskem centru za ustno 
zgodovino.

V letu 2007 bodo organizirali javno predstavitev knjige 
Jerasov Janko-Življenjska zgodba Janka Šetinc iz Zbilj, ki 
so jo izdali v začetku letošnjega leta. Radi bi organizirali 
vsaj en pogovorni večer na eno od etnološko antropološk
ih tem iz vsakdanjega življenja ljudi iz krajev medvoške 
občine, predvsem pa si želijo v tem letu nabrati novih 
moči za bodoče projekte s področja zbiranja, raziskovan
ja in publiciranja ustne zgodovine.

Maja Bertoncelj

Osrednji dogodek kresovanje
V Kulturnem društvu Zbilje se tradicija prepleta s sodob

nostjo. Največ zanimanja članov za likovno 
sekcijo, osrednji dogodek pa je junijsko kresovanje.

Zbilje - KUD Zbilje je bilo ustanovljeno leta 2001. 
Njihova prva akcija je potekala za dan zemlje, sledi
lo je kresovanje na vodi, kije postalo tradicionalno in 
je osrednji dogodek društva. ”Že prvo leto smo začeli 
z izvedbo koncepta praznično leto Zbilj, ki smo ga 
obdržali vse do lani, ko praznično leto prvič ni bilo 
izpeljano. Šlo je za štiri dogodke v vsakem letnem 
času: dan zemlje spomladi, kresovanje poleti, blago- 
glasja na vaški semenj, pozimi pa zimski sulsticij v 
galeriji ob jezeru, ki je dobro zaživela,” je povedala 
Andreja Markovič, predsednica KUD Zbilje, in do
dala: ”Pri večini prireditev gre za obujanje običajev, 
ki jih interpretiramo na sodobnejši način. Dopolnju
je se z moderno glasbo, etno skupinami."

Društvo ima nekaj manj kot 70 članov, od tega jih 
je velika večina iz Medvod, zanimivo pa je, da bolj malo iz Zbilj, kjer društvo 
deluje. Največje zanimanja za likovno sekcijo, kije zadnji dve leti doprinesla k 
največjemu porastu članstva. In kaj v KUD Zbilje pripravljajo letos? "Največ 
časa, skoraj tri mesece, nam vzamejo priprave na kresovanje, ki bo ostal osred
nji dogodek tudi v prihodnje. Trenutno poteka nadaljevalni likovni tečaj, glasbe
na sekcija, v okviru katere deluje tudi skupina Uluru, ima v načrtu glasbeno- 
likovno delavnico, ideja je za fotografsko razstavo,” je nekaj o načrtih dodala 
Markovičeva.

Maja Bertoncelj

Andreja Markovič, 
predsednica KUD Zbilje

Novo vozilo bodo v Zbiljah dobili konec junija. Do takrat ga je potreno še nadgraditi.

Medvodah in bo zamenjalo dosedanjega skoraj 
trideset let starega TAM-a, ki je, kar se varnos
ti in odzivnosti tiče, že neustrezno. "Kar se pa 
tiče tehničnega znanja naših gasilcev, smo do
bro usposobljeni in se vseskozi izobražujemo, 
kar je z vidika pravilnega reagiranja v določeni 
situaciji zelo pomembno. Naša zadnja večja in
tervencija je bila ob pažaru v Lazarinijevem dvor

cu, kamor smo izmed vseh društev prišli prvi,” 
pravi Bobnar.

PGD Zbilje je znano tudi po dobrih uvrstitvah 
na tekmovanjih. So prvi v občini na področju 
mladine. Letos upajo na vnovično uvrstitev na 
državno tekmovanje, tako da bodo z vajami začeli 
že konec aprila. Občinsko tekmovanje bo letos 
prav v Zbiljah. Maja Bertoncelj
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Smlednik se bo 
predstavil Evropi

Lani se je Smlednik uvrstil v ožji izbor ”naj” krajev v Sloveniji, 
letos pa ga bodo ocenjevali še evropski ocenjevalci.

Smlednik - Smlednik je lani v kategoriji dru
gi kraji po izboru komisije Turistične zveze 
Slovenije zasedel 3. mesto in se na podlagi 
tega letos lahko prijavil na evropsko tekmova
nje ocenjevanja naj lepših krajev, ki ga pozna
mo pod imenom Entente Florale Europe. Gre 
za gibanje, ki deluje že več kot tri desetletja, 
pred devetimi leti pa je v ugledno druščino 12 
evropskih držav vstopila tudi Slovenija. Giba
nje si prizadeva ohraniti in izboljšati bivalne 
pogoje in turistično ponudbo skozi izboljšanje 

, , urejenosti okolja in trajnostni razvoj.
( ) K slednjemu stremijo tudi v Smledniku. Po 

lanskem 3. mestu je Doran Konjar, predsed
nik TOD Smlednik, izrazil željo, da bi bili radi 
tudi drugi, pa prvi, sedaj pa so očitno ti dve 
stopnički preskočili, a Konjar pravi: ”To ne po
meni, da letos ne moremo tekmovati tudi na 
državnem ocenjevanju.” Zagotovo je nomina
cija za evropsko ocenjevanje pohvala za tam
kajšnje turistične delavce, ter seveda za cel 
kraj. Ocenjevanje bo potekalo 3. avgusta, do 
takrat pa Smlejce čaka še veliko dela, ki pa ga 
ne bo moč izpeljati brez pomoči celotne obči
ne. "Potrebno bo pripraviti protokol, ponatisni
ti in prevesti promocijski material, pripraviti 
predstavitveni film, ocvetličiti javne površine 
in hiše, urediti cestno-prometne označbe kra
jev in znamenitosti, veliko bo dela tudi na ko
munalnem področju: urediti parkirni prostor 
pred mrliškimi vežicami, dohodno pot na Kal
varijo, cesto na Stari Grad, izvesti popravila as

faltiranih cest, urediti bankine ob asfaltu,” je 
povedal Konjar in dodal: ”V sodelovanju z 
ožjo in širšo lokalno skupnostjo smo že v pre
teklosti izpeljali kar nekaj projektov, slednji pa 
je nekakšna krona vsega. V prijavi smo izpo
stavili dva naša projekta, ki ga bodo zagotovo 
ocenjevali: Kalvarijo s Starim gradom in trg sv. 
Urha. Omenili smo tudi mokrišče v Hrašah, 
kamp v Dragočajni, Zbiljsko jezero. Seveda pa 
to ni le projekt TOD, temveč celotne KS in 
tudi občine.”

V Smledniku se zavedajo, daje to priložnost, 
ki je ne dobi vsaka vas: "Upam, da bodo ljud
je pritegnili k temu, da bomo vse vasi v KS še 
bolj uredili, pa ne le zgolj zaradi tega "tekmo
vanja”, na podlagi katerega pa bodo ljudje za
gotovo še bolj poznali Smlednik. Pogovarjali 
smo se že z županom, saj bo ocenjevanje po
tegnilo za seboj precejšnja finančna sredstva. 
Krajane bomo v največji meri o projektu obve
stili na očiščevalni akciji, ki se je vsako leto 
udeleži več kot sto ljudi iz cele KS. Ustanovili 
bomo tudi poseben odbor. Največ težav priča
kujemo na področju komunale,” pravi Zdrav
ko Debeljak, predsednik KS Smlednik. Olga 
Konjar, tajnica TOD in KS, pa je še dodala: 
"Ponosni smo, da je bilo opaženo naše delova
nje na različnih področjih.”

Če bo Smlednik na ocenjevanju uspel, bo de
legacija na podelitev potovala v London. Lani 
sta iz Slovenije nagrado dobila Šenčur (bron) 
in Križeča vas (srebro). Maja Bertoncelj

Smlednik bo letos na očeh evropskih ocenjevalcev najlepših krajev, zato bo veliko še potrebno urediti, kar se za
vedajo tudi Doran Konjar (predsednik TOD), Olga Konjar (tajnica KS in TOD) in Zdravko Debeljak (predsednik KS).

Bo Smlednik 
najlepša 

evropska vas?
Smlednik je kot nagrajenec lanske akcije 

Moja dežela - lepa in gostoljubna prijavljen 
na mednarodno tekmovanje Entente flora
le. Vaščane smo povprašali, kako so to 
sprejeli in kaj bodo zaradi tega naredili.

y Valentina Košir: 
"Mislim, da tako tekmo- 
vanje pri človeku res 

Vfl zbudi več pozornosti na 
■ '■ okolico, tako lastne hiše

L kot širšo okolico. Ponos-
na sem, da živim v 
Smledniku.”

Damjan Jeraj: "Daje 
vas prijavljena na tek
movanje, je seveda pozi
tivno. Marsikaj je še ne
urejenega, treba bo ure
diti. Kmetijo smo hoteli 
že preseliti iz vasi, ven
dar so se stvari toliko 
spremenile, da smo 
ostali. Seveda bomo za
radi tega tekmovanja še 
kaj več premaknili, kot 
bi sicer.”

Franc Rozman: "Do
bro se mi zdi, da ima 
Smlednik možnost, da 
postane naj lepša evrop
ska vas, treba pa bo za 
to še veliko narediti. 
Dobro je, da ima turi
stično društvo takega 
predsednika, ki vleče 
vse naprej.”

Katja Kutnjak: "Vsi 
bi se morali res potrudi
ti. Jaz sem za.”

Miha Kosmač: "Ve
sel sem, daje Smlednik 
prijavljen na to tekmo
vanje, sam pa zaradi za
poslenosti z delom in 
študijem žal ne bom 
mogel dosti sodelovati 
pri urejanju okolice do
mače hiše in kraja.”

Marjeta Žebovec, 
foto: Gorazd Kavčič

GG
mali oglasi

04/201 4247,
e-pošta: malioglasi@g-glas.si 

www.gorenjskiglas.si
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Največ razpravljali o merilih
Na skupščini Športne zveze Medvode so potrdili, da se v kakovostni šport na novo uvrsti tek na smučeh. 
Največ razprave o merilih za sofinanciranje športnih programov v občini. Klujčna projekta letos prireditvi

Z glavo na zabavo in Veter v laseh

Medvode - Od skupno 28 predstavnikov 
športnih klubov in društev, ki je imelo pravico 
glasovanja, jih je bilo na skupščini prisotnih 
17. Poleg potrditve finanačnega poročila, poro
čila predsednice in nadzornega odbora, so po
trdili tudi, da se v kakovostni šport uvrsti tek 
na smučeh. Ob tem se je razvila široka razpra
va, v katero se je vključil tudi župan Stanislav 
Žagar. Med drugim gaje zanimalo, kaj zveza 
šteje za kakovosten dosežek in zakaj smučarski 
tek ni bil že prej uvrščen v kakovostni šport. 
Darinka Verovšek, predsednica ŠZ Medvode, 
je odgovorila: "Skupaj smo se dogovorili, da 
strokovni delavci posamezne panožne zveze 
predlagajo, kaj je za neko panogo vrhunski re
zultat, mi pa potem ta predlog obravnavamo. 
Smučarski tek smo v kakovostni šport uvrstili 
na osnovi rezultatov in poročil ŠD ŠRC Pre
ska. Lani poročil niso oddali, pred tem pa dru
štva ali kluba v teku na smučeh v Medvodah ni 
bilo, saj so Medvoščani večinoma trenirali pri 
TSD Olimpiji.” V nadaljevanju je bilo največ 
pripomb slišati prav na merila za sofinancira
nje športnih programov v občini, ki so za neka
tere nesprejemljiva, tudi za Teniško sekcijo 
Partizan Medvode. Nerazumljivo se jim zdi 
število vadečih, ki jih ŠZ priznava kot norma
tiv za sofinanciranje skupine, saj so mnenja, da 
v skupini, v kateri je deset dečkov ali osem 
mladink, ne more biti kvalitetnega napredka.

Tone Bohinc: "Naša merila ena 
boljših v Sloveniji.”

Merila za sofinanciranje športnih programov v 
občini je predlagala Športna zveza in so sestav
ni del pravilnika, ki ga je sprejel občinski svet. 
Zadnje spremembe meril so bile na lanski 
skupščini. "Pokazalo se je, da je bilo število 
vadečih v skupini pri nekaterih športnih pano
gah ovrednoteno malce preširoko, tako da smo 
zmanjšali število pri alpskem smučanju, letos 
pa tudi pri teku na smučeh. V merila smo že 
lani dali tudi dikcijo, ki govori, daje spremem
ba prehoda iz kakovostnega športa in športa za 
dosežek in obratno stvar strokovne komisije 
športne zveze in ne stvar skupščine,” je pove
dala Verovškova. Med razpravo se je izkazalo, 
da merila večini niso v celoti poznana. Tone 
Bohinc, sekretar ŠZ Medvode: "Bil bi že čas, 
da bi merila vsi poznali. Problem je, da ne ve
ste, kaj v merilih piše. Inšpektorica je ob obis
ku povedala, da so merila ena boljših v Slove
niji. V pripravo je bilo vloženega velika truda." 
Verovškova je glede meril dodala, da pričaku
je konkretne pobude posameznih športnih pa
nog in društev glede sprememb. Na glasovanje 
je bil dan tudi predlog, da se v letni program 
vnese obravnavanje spremembe meril, vendar 
je za predlog glasoval le en član. Izpostavljeno 
je bilo tudi, da bi se morali poleg še aktivnih

športnikov spomniti tudi starejših, ki so nekoč 
krojili medvoški, pa tudi slovenski šport, ter da 
bi bilo potrebno znova oživiti orodno telovad
bo.

Prihodnja skupščina bo volilna

V programu za letošnje leto ostaja prireditev 
večer športa, kjer podelijo nagrade vsem kate
goriziranim športnikom, za kar pa so imeli lani 
na voljo zgolj dobrih 6 200 evrov. Kot novost 
bodo podelili priznanaja tudi vsem državnim 
prvakom, ki prihajajo iz občine Medvode. 
"Ključna projekta letos bosta prireditvi Z gla^k 
vo na zabavo in Veter v laseh. Slednja je sedaj' 
že stalnica, prvič pa naj bi v Medvodah najkas
neje jeseni organizirali prireditev Z glavo na 
zabavo. Ponudba je prišla s strani Fundacije Z 
glavo na zabavo, ki nam nudi strokovno pomoč 
in tudi del sredstev," je obrazložila Verovško
va, ter doddala, da bodo potekale tudi priprave 
na prihodnjo skupščino, ki bo volilna.

V letu 2006 so bile v kakovostni šport med 
individualnimi športnimi panogami uvrščene 
atletika, alpsko smučanje, badminton in tenis, 
med kolektivnimi pa košarka in nogomet. Na
jveč sredstev v letu 2006 je dobilo društvo Par
tizan Medvode v višini dobrih 13 milijonov to
larjev za 31 delujočih skupin.

Maja Bertoncelj

Pohvala Smlejcem
Z velikim veseljem in spoštovanjem sem 

naredila tale posnetek pred Brecljevim 
klancem v smeri proti Sv. Tilnu. Gre za delo 
pridnih rok Petra Lampiča. Naravna skulp
tura ponazarja psa, žal se na posnetku ne vidi 
tako dobro, kot je v resnici. Ob poti do tja so 
lično izdelani smerokazi. Ko sem se po 
naključju srečala z gospodom Lampičem, 
sem samo poslušala, kaj vse mora še naredi
ti. Posnemanja vredno, mar ne? V Turistično 
olepševalnem društvu Smlednik so nasploh 
dejavni. To opazim, saj dokaj pogosto 
obiskujem ta kraj. V Medvodah pa samo 
smeti pobiramo, pa niso nikoli pobrane.

Kristina Oblak

MIZARSTVO
ŠETINA FRANC s. p.

ZBILJE 47/A, 1215 MEDVODE 
tel.: 01/3611 993, GSM: 031/303 990

• svetovanje, izdelava notranje opreme 
po meri (tudi manjša naročila)

• obnova in servis pohištva 
(menjava okovja, vodil,...)

WWW.GORENJSKIGLAS.SI

VODOVODNE INSTALACIJE
Primož Maček, s.p., Zg. Pirniče 19/A, Medvode 
GSM: 031/378-882

• obnova kopalnic, menjava pip
• servis vodovodne instalacije

KOLOVOZ, d. 0.0..
Zbilje 95,1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE 
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564
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VIZ Smlednik na zlmovanju
Sedem učencev 8. in 9. razreda je med zimskimi počitnicami smučalo na Kobli in na Voglu.

Valburga - V VIZ Frana Milčinskega Smlednik na zimovanje hodijo 
že več kot deset let. Zadnja leta so nastanjeni v Gorjah, smučajo pa na 
Kobli. Letos je bilo malce drugače, saj so šli na Koblo le prvi dan, zgolj 
toliko, da so se učenci navadili na sneg, nato pa so se prvin smučanja 
učili na Voglu, kjer so bile snežne razmere precej boljše. "Letošnjega zi- 
movanja se je udeležilo sedem otrok iz treh izmed skupno štirih vzgoj
nih skupin, od tega so bili trije takšni, ki smučati niso znali. Vsako leto 
sva zelo ponosna na to, da jih naučiva. Seveda jih je za to potrebno mo
tivirati,” sta povedala Daniel Horvat in Tjaša Šlibar, oba vzgojitelja, 
socialna pedagoga, ter seveda tudi smučarja.

"Namen zimovanja je, da otrokom ponudimo delček strukturiranih 
počitnic, kjer se marsikaj naučijo, ter se imajo obenem lepo. Pri od
ločitvi, koga peljati na zimovanje, sledimo njihovi želji in našim ugo
tovitvam, kdo je bolj potreben usmerjanja,” pravi Horvat. Letošnjega zi
movanja sta se udeležili tudi 15-letni Sonjita in Saša. "Smučati sem se 
naučila šele sedaj. Na začetku je bilo zelo težko, najtežje seje bilo po- 

/j xbrati. Zdi se mi, da sem padla večkrat kot takrat, ko sem se učila hodi- 
Vvti. Zimovanje je bila zame lepa izkušnja, saj sem si že dolgo želela 

smučati. Zapomnila si ga bom tudi zato, ker sem tam praznovala rojst
ni dan,” je povedala Belokranjka Sonjita iz Starega trga ob Kolpi. Nje
na prijateljica Saša iz Pirana pa je dodala: "Smučala sem že pred leti, 
tako da nisem več vedela, če sploh še znam. Nisem si predstavljala, da 
bo na zimovanju tako dobro. V redu smo se ujeli, bilo je bolj domače 
kot tukaj v zavodu.” Maja Bertoncelj

Sonjita je bila prvič na smučeh: "Zdi se mi, da sem padla večkrat kot takrat, ko 
sem se učila hoditi.”

Pesmi treh dežel
Pirniče - OŠ Pirniče z avstrijsko šolo v Šentle- 

nartu sodeluje že več let, pred časom pa se je 
pimiški učiteljici Karmen Rebolj in učitelju iz 
Avstrije porodila ideja o tem, da bi posneli skup
no zgoščenko. Avstrijski kolegi so k sodelovanju 
povabili tudi šolo iz italijanskega Špetra.

V projektu treh dežel bo tako nastala zgoščen
ka, za katero bo vsaka šola prispevala po osem 
pesmi. Reboljeva je k sodelovanju povabila 28 
mladih pevcev iz četrtega, petega in sedmega 
razreda osemletke. Zadnja dva meseca so se zbi
rali trikrat na teden po dve uri, ob sobotah pa so 
vadili po tri ure. "Dela smo imeli ogromno. Se
dem pesmi smo posneli s pevskim zborom, od 
tega eno v italijanščini in eno v nemščini, doda
li pa smo še eno instrumentalno skladbo,” je po
vedala. Snemali so 30. marca v domu krajanov

v Pirničah. "Začeli smo že ob deveti uri zjutraj. 
Najprej smo se eno uro upevali, nato so sledile 
tri ure snemanja zborovskih pesmi ob klavirski 
spremljavi, v popoldanskem času pa smo sne
mali posamezne inštrumente,” je dodala Rebo
ljeva. Nika Bergant je igrala na brač, Manca 
Luštrek na tamburico, Teja Rebolj in Irena 
Ileršič pa na violino. Za glasbeno spremljavo so 
poleg Karmen Rebolj poskrbeli Metka Prinčič, 
Ema Gortnar in Janez Sečnik.

Na predstavitvah zgoščenke, ki jo bodo na pir- 
niški šoli poimenovali Ujemi pesem, bodo sode
lovali mladi pevci vseh treh dežel. 15. maja se 
bodo zbrali v Šentlenartu, deset dni za tem v 
Š petni, najkasneje pa jo bodo predstavili na OŠ 
Pirniče - 4. junija.

Ana Hartman

BI RADI IZMERILI VAŠE IMETJE?

MERITVE OPRAVLJAMO Z GPS SPREJEMNIKOM

040848498

C Geodetski biro Ema Huth s.p.
ergeodetskibiroldsiol net
www.geodetskiblro-huth.si

fJribi^rieti
Vse potrebne Informacije 
o izletih v gore.

SENČILA STARIČ :
8

SNEBERSKA 20E, LJUBLJANA - POLJE j 
tel., Iax: 01/5282-145, PE Zgornje Pirniče 44b 
tel., Iax: 01/3621-700, GSM: 041/629-521 
internet: http:www.sencila-staric.si 
e-mail: inlo@sencila-staric.si

IZDELAVA, MONTAŽA, SERVIS 
ROLET, ŽALUZIJ, LAMELNIH ZAVES, 

K0MARNIK0V, TEND, 
GARAŽNIH ROLO VRAT
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Komunala Kranj

Letno poročilo o skladnosti pitne vode na sistemih 
za oskrbo s pitno vodo v upravljanju Komunale

Kranj za leto 2006
V skladu z določili Pravilnika o pitni vodi 
(Uradni list RS, št. 19/2004, št. 35/2004, št. 
26/2006 in št. 92/2006) smo za vodovode 
v upravljanju Komunale Kranj, javnega pod
jetja, d. o. o., pripravili letno poročilo o sklad
nosti pitne vode na sistemih za oskrbo s pitno 
vodo za leto 2006.
Na osnovi podatkov naših terenskih meritev, 
laboratorijskih analiz in ugotovitev, smo tudi 
za vas, kot uporabnike pitne vode, pripravili 
kratek opis stanja vodovoda.

Oskrbovana območja
Vodovod Medvode oskrbuje s pitno vodo pre
bivalce Medvod, Zgornjih in Spodnjih Pirnič, 
Verij, Vi krč, Zavrha, Preske in Goričan.

Viri pitne vode
Vire naravne pitne vode predstavlja podtalni
ca, ki se napaja iz črpališč Svetje, Senica ter 
iz vrtin Preska 2, Preska 3, črpališča Zavrh, 
rezervne vrtine Vikrče in Preska.
V omenjenem omrežju vodooskrbnega sis
tema se nahajajo še sledeči objekti za zbira
nje pitne vode, in sicer vodni zbiralniki: Verje 
(stari in novi vodni zbiralnik), Vikrče, Preska 
(stari in novi vodni zbiralnik), Brezovec in 
Sora.

Priprava pitne vode
Pitno vodo se pred končno distribucijo ne 
dezinficira ali kako drugače kondicionira.

yodoyodne cevi in 
količine distribuirane vode
Vodovodno omrežje sestavljajo salonitne, PVC, 
pocinkane, alkatenske in litoželezne cevi. 
Količina distribuirane vode v letu 2006 je 
znašala 1.020.000 m3, kar predstavlja prib
ližno 2.794 m3 vode na dan.

Varovanje vodnih virov
Vodovarstveni pasovi za zaščito vodnega vira 
in režim ravnanja za vodne vire so bili 
določeni z Odlokom o varstvu lokalnih virov 
pitne vode v občini Medvode (Uradni list RS, 
št. 61/2001),
Nadzor nad izvajanjem režima, določenega 
z vodovarstvenimi pasovi, predvsem v

VRSTA PREISKAVE OZ. ANALIZE ŠTEVILO VSEH 
VZORCEV

ŠTEVILO NEUSTREZNIH 
VZORCEV

MBR (mikrobiološke redne 
preiskave) zajetje

9 0

M BO (mikrobiološke 
občasne preiskave) zajetje

3 0

MBR (mikrobiološke redne 
preiskave) omrežje

(3) 0

M BO (mikrobiološke občasne 
preiskave) omrežje

60+ (16) 1 (vzrok je SKB - skupne 
koliformne bakterije
MPN/100 ml)

KER (kemijske redne analize) zajetje 11 0

KEO (kemijske občasne analize) zajetje 1 0
KER (kemijske redne analize) omrežje 4 + (16) 0
KEO (kemijske občasne analize) omrežje 1 + (3) 0

V oklepaju so vzorci vzet/ v okviru državnega monitoringa.

najožjem varstvenem pasu - to je okolice vod
nih virov, Komunala Kranj kot upravljavec vrši 
preko svoje stalne dežurne službe.

Preiskave in analize
V okviru internega nadzora in državnega 
monitoringa so bile v letu 2006 izvedene 
mikrobiološke preiskave in kemijske analize.

Mikrobiološke preiskave
Od skupno 72 + (19) odvzetih vzorcev za 
mikrobiološke redne in občasne preiskave iz 
zajetij in omrežja vodovoda en vzorec ni bil 
skladen z določilom Pravilnika o pitni vodi. V 
vzorcu so bile skupne koliformne bakterije, kot 
posledica napake na hišnem vodovodnem 
omrežju.

Kemijske analize
Vseh 17 + (19) odvzetih vzorcev je bilo, 
glede na obseg opravljenih preiskav, skladnih 
z določili Pravilnika o pitni vodi.

Letno poročilo v celoti lahko preberete tudi na 
spletni strani www.komunala-kranj.si.

Trdota vode
Ali je voda trda ali mehka, nas največkrat za
nima ob uporabi likalnikov, pralnih in pomi

valnih strojev ter podobnih gospodinjskih 
aparatih.
V pitni vodi so raztopljene različne snovi, 
katerih količina in vrsta je odvisna od po
dročja, kjer voda izvira, od kemične sestave 
podlage preko in skozi katere voda teče, 
preden pride na plan.
Trdoto vode povzročajo kalcijevi in magnezije
vi ioni. Čim več jih naravna voda raztopi iz prsti 
in kamnin, tem trša je (apnenčasta gorovja, ap
nenčasta tla in tla, ki vsebujejo sadro). Voda, ki 
izvira v področjih prastarih kamnin in drugih 
malo preperelih silikatov, je mehka, ravno tako 
kot deževnica.
Govorimo o začasni trdoti vode, ki se izloči 
pri prekuhavanju, in o trajni trdoti vode, ki 
ostane v vodi tudi po prekuhavanju. Pri seg
revanju vode se izloča kalcijev in magnezi
jev karbonat v obliki belega trdega ostanka. 
Trdoto vode tvorijo spojine kalcija in mag
nezija (karbonati, sulfati, kloridi). Karbonati 
predstavljajo prehodno trdoto, saj le-ta s 
segrevanjem vode izginja. Netopni karbo
nati pa se kot vodni kamen izločajo. Pre
ostale spojine pa predstavljajo stalno trdoto 
vode.
Vsota spojin magnezija in kalcija je skupna 
trdota vode.
Trdota vode je največkrat izražena v nem
ških trdotnih stopnjah (°dH), kjer ena stopn
ja pomeni vsebnost 10 mg CaO (vsebnost 
kalcija in magnezija) na liter vode.

KOMUNAL* KRANJ d o 0 . UL MIRKA VADNOVA t, KRANJ
Čisto je lepo.
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Oglas, ljudje in dogodki

Trda voda
Trda voda vsebuje raztopljene kalcijeve in 
magnezijeve ione. Zaradi vsebnosti le-teh se 
pri uporabi vode pogosto pojavlja vodni ka
men.

Mehka voda
Mehka voda je tista voda, ki je brez raztop
ljenega kalcija in magnezija. Le malo porab
nikov prejema naravno mehko vodo.
Ne vsebuje mineralov, ki bi tvorili usedline, 
zato se ne pojavi vodni kamen.

Opredelitev trdote vode
od 0 do 4°dH: zelo mehka voda 
od 4 do 8°dH: mehka voda 
od 8 do 12°dH: srednje trda voda 
od 12 do 18°dH: dokaj trda voda 
od 18 do 30°dH: trda voda 
nad 30°dH: zelo trda

naselje nemška trdotna stopnja lastnost vode
(°dH)

Brezovica pri Medvodah 12 srednje trda
Dol od 14 do 15 dokaj trda
Dragočajna od 8 do 12 srednje trda
Goričane od 14 do 15 dokaj trda
Hraše od 8 do 12 srednje trda
Ladja od 14 do 15 dokaj trda
Medvode od 14 do 15 dokaj trda
Moše od 8 do 11 srednje trda
Osolnik od 18 do 20 trda
Rakovnik od 14 do 15 dokaj trda
Smlednik od 14 do 15 dokaj trda
Sora od 14 do 15 dokaj trda
Spodnja Senica od 14 do 15 dokaj trda
Spodnje Pirniče od 14 do 16 dokaj trda
Topol pri Medvodah od 11 do 13 srednje do dokaj trda
Valburga od 8 do 12 srednje trda
Vaše od 14 do 15 dokaj trda
Verje od 14 do 15 dokaj trda
Vikrče od 14 do 15 dokaj trda
Zavrh pod Šmarno goro od 13 do 14 dokaj trda
Zbilje od 13 do 14 dokaj trda
Zgornja Senica od 14 do 15 dokaj trda
Zgornje Pirniče od 14 do 15 dokaj trda

1 L- -

Čisto je lepo.

"Ferbec mora nekaj koštat”
Peter Škof iz Žlebov seje letos prvič lotil "kuhanja kope”. Po osmih dneh so bili znani rezultati.

začelo še bolj močno deževati, saj bi mu potem

Žlebe - Oglje so včasih pridobivali v poseb
nih kopah, ki so jih oglarji postavljali v goz
dovih. Najprej so les posušili, nato material 
prečno razžagali, kose razcepili na primerno 

fVlebelino in jih zložili v pokončni stožec, ter 
^kopo nato obdali z mokro zemljo. V tako 

postavljeno kopo so naredili dve odprtini, eno 
na vrhu in eno ob vznožju. Na sredini kope so 
prižgali ogenj, ki je ustvarjal potrebno toploto, 
daje les zoglenel. Uspeh pridobivanja oglja je 
v največji meri odvisen od usposobljenosti 
oglarja. Pri nas je bilo oglarstvo najbolj razšir
jeno na Pohorju in na Koroškem, pa tudi na 
Gorenjskem. V "zlati” dobi fužinarstva je bilo 
v Zgornjesavski dolini: na Mežakli, Pokljuki in 
Jelovici več kot 1500 kopišč. Danes se oglje 
pridobiva v posebnih pečeh iz odpadnega lesa 
in žagovine in zato je pridobivanje v kopah 
večinoma le še spomin na nekoč zelo razvito 
obrt.

Nekateri pa se takšnega načina pridobivanja 
oglja poslužujejo še danes. Prvič se je letos 
"kuhanja kope” lotil tudi Peter Škof (Kebrov) 
iz Žlebov: "Vse zaradi firbca. Nekaj ljudi, ki se 
s tem ukvarja, mi je pomagalo kopo zložiti. 
Notri je smrečje, čez zemlja, na vrhu še nekaj 
listja, v sredini pa stržen za polniti, da se kopa 
sploh začne kuhat. Pravijo, da bo to trajalo 
osem dni.” Prišla sem drugi dan, na petek pred 
štirinajstimi dnevi, ko je deževalo. Pot je vodi
la pod gozd v smeri iz Žleb proti Petelincu.

Kar dobro seje kadilo iz kope, seveda pa meje 
zanimalo tudi, koliko časa mora biti ob kopi 
prisoten. "Več ali manj ves dan, tudi ponoči 
sem spal tukaj. Firbec mora nekaj koštat,” je 
odgovoril v smehu in dodal: "Nisem pa nič 
pomislil, za kaj bom potem to imel. Rekli so, 
da bi lahko skuhal približno dve toni oglja. V 
promet pa pravijo, da gre brez problema.” 

Glede na deževen dan in podobno napoved 
za nekaj naslednjih dni, pa je upal le, da ne bi

spiralo zemljo, kar bi pomenilo še nekaj do
datnega dela. Že tako pa ga je bilo vsaj prve 
dni kar precej: "Vsake toliko časa je potrebno 
odpreti odprtino in vanjo naložiti les. Po osmih 
dneh pa se bo zemlja dala stran in oglje bom 
počasi začel pobirati ven. Potem pa bo, kar 
bo.” Rezultati so sedaj znani: kuhanje kope je 
uspelo.

M.B.

SOTOČJE - 17



n/^AVTOCENTERUwmAD€niH
■ Menjava gum
■ Prodaja pnevmatik

(do -35 % popusta na pnevmatike)
■ Sezonsko shranjevanje pnevmatik
■ Optična meritev na najsodobnejši 

3D napravi
■ Ročna avtopralnica - zunanje in notranje 

čiščenje vašega vozila

Nahajamo se ob magistralni 
cesti Medvode - Ljubljana

pon. - petek: 
sobota:

Stanežiče 52,1000 Ljubljana

telefon:
mobitel:

JEKLENE MONTAŽNE KONSTRUKCIJE (LASTNA PROIZVODNJA)
Tipski razpon od 8 do 22 m, višina 5 m, raster 5 m. Možnost izvedbe dimenzij po želji kupca. Konstrukcije so izdelane iz jeklenih profilov 
in vijačene. Površinska obdelava: temeljni premaz ali vroče pocinkano. Naklon strehe 22% ali po dogovoru. Konstrukcije se montirajo 
na točkovne "čaša" temelje. Priloženi atesti materialov, varjenja, interni statični izračun in načrti temeljev z armaturo. Garancija na 
konstrukcijo 10 let ob normalnem vzdrževanju.

MONTAŽNE KONSTRUKCIJE POSEBNE IZVEDBE 
ZA RAZLIČNE NAMENE KONSTRUKCIJE AGRO PROGRAMA

KOBAL KONSTRUKCIJE d.o.o.
Gorenjska cesta 12 b, 1215 Medvode, tel.: 01 361 80 24, fax: 01 361 80 25, 

GSM: 041 621 877, 041 613 411, e-mail: info@kobalkonstrukcije.si
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Skupina S.O.S. na potezi
Medveška rap skupina S.O.S. je sredi marca v MKC predstavila prvo zgoščenko z naslovom Na potezi.

Medvode - Mlada raparja Mare in Dejan, ki 
sicer delujeta pod umetniškima imenoma Mar- 
kan in Dvvon, sta medvoški publiki že dobro 
poznana, saj sta v tamkajšnjem MKC-ju v 
zadnjih letih večkrat ogrevala občinstvo. Glas
ba ju je povezala pred šestimi leti, skupino 
S.O.S. pa sta ustanovila pred štirimi leti. Od 
vsega začetka so bile njune velike sanje posne
ti album, s pomočjo medvoškega MKC-ja pa 
jima je to vendarle uspelo. Za začetek so ga iz
dali v nakladi sto izvodov, a ker so prodali že 
skoraj vse, fanta že razmišljata o tem, da bi na
pravila ponatis.

Na albumu je 15 pesmi, tematike, ki se jih lo
tevata pa so zelo različne. "Nekateri komadi so 
namenjeni le dekletom, večina pa se jih dotika 
dobrih in slabih strani življenja brez kakršnega 

[koli olepševanja. Predvsem izhajava iz lastnih 
izkušenj,” pravita fanta. Ideja za naslov albu
ma seje porodila Dvvonu. Vsaka skupina je do 
zdaj nekaj doprinesla k slovenskemu hip hopu, 
z ustvarjanjem pa je med njimi zagotovo tudi 
skupina S.O.S. "To pomeni, da sva s tem albu
mom zdaj na potezi midva,” je pojasnil Mar-

kan in dodal, da se z Dwonom odlično ujame
ta. "To je eden osnovnih pogojev, da skupina 
sploh lahko dobro deluje. Vedno sva odkrita in 
si poveva v obraz, kar si misliva," sta dejala.

Zdaj fanta čaka promocija novega albuma, 
ureditev spletne strani, pripravila bosta ponud
bo nastopov za druge MKC-je in si morda po
iskala tudi menedžerja. "Vse skupaj se bo od
vijalo bolj počasi, saj ob vsem tem hodiva v 
šolo in delava. Povsem drugače bi bilo, če bi 
imela zadosti denarja in bi se lahko posvečala 
samo rapu. Poleg tega pa je slovenski trg maj
hen. Od dva milijona prebivalcev jih ne vem 
koliko odstotkov posluša rap, še manjši odsto
tek pa kupuje plate. Drugi problem pa je, da 
danes občinstvo bolj gleda muziko, kot pa po
sluša. Težko je spremeniti to igro, lahko se jo 
samo igramo,” ugotavljata fanta, ki se že dogo
varjata, da bi posnela videospot bodisi za 
skladbo Povem, kokr je ali Preboj. Dodala sta 
še, da imata že precej materiala pripravljenega 
za drugo zgoščenko.

Ana Hartman, 
foto: Maja Bertoncelj

Oporečno mivko so 
takoj odstranili

Medvode - Sredi marca je bila veliko po
zornosti deležna novica, da so v peskovnikih 
23 vrtcev po Sloveniji zdravstveni inšpektorji 
odkrili mivko s preseženimi vrednostmi svinca 
in kadmija iz Mežiške doline. Med njimi so 
bile kar tri enote vrtca Medvode, in sicer v 
Smledniku, Pirničah in v Ostržku. Potem ko so 
v vrtcu dobili uradno informacijo o oporečnos
ti mivke, sojo takoj naslednji dan odstranili, ter 
prekrili peskovnike s ponjavami. V preteklem 
letu so prenavaljali peskovnike v enoti Preska, 
kjer pa mivka ni od spornega dobavitelja, zato 
so jo pustili v peskovnikih. M. B.

\-y l

Medveška raparja Markan in Dvvon nameravata 
posneti tudi videospot.

Kostumi so bili prava paša za oči
Baletna šola Stevens je konec marca znova pripravila predstavo 

Pozdrav pomladi. Obe uprizoritvi razprodani.

Medvode - V kulturnem domu v Medvodah je 
tokrat Baletna šola Stevens zaradi velikega zani
manja na oder postavila dve uprizoritvi predstave 
Pozdrav pomladi. Plesalke in plesalci so obakrat 
napolnili dvorano. "Naše predstave so vedno 
lepo obiskane, kar pomeni, da je za to zvrst 
umetnosti vse večje zanimanje,” pravi Nena 
Vrhovec Stevens. Daje to res, dokazuje tudi dej
stvo, da je publika nastopajoče nagradila z ve
likim aplavzom. "To je tista nagrada, ki poplača 
ves naš trud, vse ure dela,” je pristavila Stevenso- 
va.

V izjemno raznoliki predstavi se je na odru 
zvrstilo kar 120 nastopajočih vseh razredov, kot 
gostje so predstavo obogatili še plesalci baletne 
skupine Glasbene šole Jesenice. Večer so odprli 
najmlajši, tekom predstave se je napetost stop
njevala, pika na ”i” so bili nastopi bolj izkušenih 
balerin v pravih baletnih copatih in zaključek 
gostov z Jesenic. Na nastop, s katerim vsako leto

pozdravijo pomlad, so se sicer pripravljali od za
četka leta naprej. "Vsak razred, vsaka pripravni
ca je pripravila svojo baletno točko,” je pojasnila 
Stevensova in dodala, da je bila z nastopom več 
kot zadovoljna. "Thdi dve skupini, ki sta bili 
prvič na medvoškem odru, sta odplesali z naj
večjim zanosom, ki ga šestletnice in šestletniki 
lahko imajo. Program predstave je potekal brez 
napak in vsak razred je odplesal po svojih naj
boljših močeh," je bila navdušena.

Tokratna predstava je obiskovalcem postregla z 
zelo raznoliko glasbo, koreografijo in kostumi, ki 
so bili prava paša za oči. Program večera je veči
noma oblikoval Andrevv Stevens, Nena Stevens 
je pripravila štiri koreografije, Živa Droljc pa 
dve.

Ta čas pa se plesalci Baletne šole Stevens že 
pripravljajo na zaključno predstavo, baletno pro
dukcijo Sneguljčica in sedem palčkov.

Ana Hartman
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Vesna druga, Liza četrta
Na državnem osnovnošolskem prvenstvu v deskanju sta sredi marca na Rogli presenetili tudi dve medvoški

učenki: Vesna Kajzer iz Medvod in Liza Duhovnik iz Preske.

Preska, Medvode - Med 28 tekmovalkami, ki so se sredi marca na 
Rogli udeležile državnega osnovnošolskega prvenstva v deskanju na 
snegu, seje Vesna Kajzer iz OŠ Medvode uvrstila na drugo mesto, njen 
uspeh pa je s četrtim mestom dopolnila še Liza Duhovnik iz OŠ Pre
ska.

Trinajstletna Vesna, ki obiskuje osmi razred devetletke v Medvodah, se 
je z deskanjem začela ukvarjati pred petimi leti, tri leta pa ta šport tudi tre
nira v ljubljanskem klubu Nič lažjega. "Prej sem zelo rada smučala, ven
dar me je deskanje vedno po malem mikalo. In tako sem počasi začela. 
Začetki res niso bili prav lahki, včasih so bili seveda tudi precej boleči,” 
se danes spominja Vesna. Nihče v družini ni deskal, je pa, zanimivo, bila 
ona tista, ki je za ta šport navdušila očeta. Na smučke je v zadnjem letu 
zelo poredko stopila, saj ji je deskanje precej bližje. Kot je pojasnila, ima 
najraje disciplino ”cross”, saj je ta zelo zabaven in obenem adrenalinski. 
No, včasih je cross tudi malo manj zabaven, saj so grbine lahko tudi bo
leče, je še priznala.

Pa je pričakovala, da bo postala državna osnovnošolska podprvakinja? 
”Ne, priznam, da nisem. Vedela sem, da je konkurenca huda, saj sem s 
tekmovanj poznala kar precej tekmovalk,” je dejala Vesna. Še bolj kot na 
to drugo mesto je ponosna na skupno zmago v Snovvboard turu Sloveni
je. Dodala je, da ji deskanje predstavlja predvsem hobi, sicer pa trenira 
tudi odbojko. Kljub vsem treningom in drugim obveznostim težav s šolo 
nima, le uskladiti se je treba dobro, je še pristavila.

Liza Duhovnik, devetošolka iz Preske, deskanje trenira v škofjeloškem 
Šport Point Klubu. "Letos nisem niti enkrat stopila na smučke, deska
nje me je tako zelo prevzelo,” je povedala Liza, ki najbolj uživa v ”fun

Vesna Kajzer na tekmi Snovvboard tura Slovenije na Mariborskem Pohorju

crossu”. Ta disciplina je po njenem ravno prav razburljiva, k sreči pa do 
zdaj že ni doživela nobene poškodbe. Četrtega mesta na državnem 
osnovnošolskem prvenstvu v deskanju ni pričakovala in ji tako, kot je 
dejala, predstavlja uvrstitev, na katero je do sedaj najbolj ponosna. Šti
rinajstletna Liza v prostem času rada rola, jeseni pa bo šolanje nadalje
vala na gimnaziji.

Ana Hartman

Z Žogico Nogico na festivalu gledaliških sanjPozdravili pomlad
Medvode - Učenci od 1. do 5. razreda OŠ 

Preska so se predstavili na prireditvi Pozdrav 
pomladi, ki je potekala v Kulturnem domu 
Medvode. Hkrati so obeležili tudi materinski 
dan. Na odru se je v dvorani, ki je bila zapol
njena praktično do zadnjega kotička, predstavil 
vsak razred posebej, vodja letošnje prireditve 
pa je bila učiteljica Vilma Pegan. Prireditev je 
v Kulturnem domu v Medvodah potekala 
tretjič, učenci pa imajo s tem priložnost 
nastopati na čisto pravem odru. M. B.

WWW.GORENJSKIGLAS.SI

Ljubljana, Preska - Center za kulturo mladih 
je v začetku aprila na odru Slovenskega 
mladinskega gledališča v Ljubljani petič orga
niziral Otroški festival gledaliških sanj. Letos 
so se ga s predstavo Žogica Nogica avtorja 
Jana Malika prvič udeležili tudi mladi igralci iz 
OŠ Preska pod mentorstvom Mateje Osred
kar. "Nosilec vzgojnega nauka je glavni lik 
zgodbe. Žogica Nogica, ki v času dedkove in 
babičine odsotnosti pozabi na svojo trdno 
obljubo, da bo pridno počakala na njuno vr
nitev. Njeni trdni sklepi se v hipu, ko razbije 
lepi rožasti lonček, razblinijo. Strah jo požene

v kremplje zmaja Tolovaja, ki jo odnese svojim 
trem zmajčkom za igro in razvedrilo," je strni
la Osredkarjeva. Širšemu krogu ljubiteljev 
pravljic dobro znano zgodbo so uprizorili tudi 
na OŠ Preska. Dramski krožek sicer obiskuje 
dvanajst učencev sedmih in osmih razredov, 
med mladimi pa je zanimanje za gledališče ve
liko. Zagotovo je bila zanje posebna izkušnja 
tudi petkov nastop na otroškem festivalu sanj, 
saj ta mladim predstavlja priložnost za spozna
vanje, druženje, pridobivanje novih idej in 
potrditev njihovih ustvarjalnih prizadevanj.

A. H., Foto: Vojka Ločniškar Pipan

GOSTILNA IN PICERIJ#

Mavčiče 69. 4211 MAVČIČE 
Odprto vsak dan od 12. do 22. ure. 

ob četrtkih zaprto

# Pice iz krušne peči
lob lastnem prevzemu vam embalaže ne zaračunamo)?

• Kosila |
# Jedi po naročilu i 

e Usak dan sveže postrvi 1
Dostava hrane na dom 

04 250 11 69. 041 581 327
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Poskusni zajčki v devetletki
Letos je medvoške osnovne šole na nacionalnem otroškem parlamentu zastopala Tjaša De Reya,

devetošolka iz OŠ Simona Jenka Smlednik.

Tjaša De Reya je, kot pravi, zelo vesela, da seje 
imela sredi marca možnost udeležiti nacionalne
ga otroškega parlamenta. V državnem zboru je 
bila prvič. "Fino je bilo sedeti v velikih in udo
bnih stolih, ki sem jih pred tem lahko gledala 
samo po televiziji. Minister Milan Zver se je ro
koval z nami, naokoli je bilo ogromno fotoapara
tov. Počutil si se pomembnega. Na začetku so me 
dolgočasili dolgi pozdravni nagovori. Mislila sem 
si, a to naj bi bil otroški parlament, če pa vsi dru
gi govorijo več kot mi?!” je svojo izkušnjo sliko
vito opisala Tjaša in dodala še, daje bila kar malo 
razočarana, ko je minister po pozdravnem nago
voru odšel in tako ni prisluhnil njihovi razpravi in 
predlogom.

Kako je potekalo vaše delo na parlamentu?
^ "Naša skupina je obdelala nivojski pouk in iz
birne predmete. Dobro se nam je zdelo to, da se 
učitelj pri nivojskem pouku lahko posveti učen
cem, medtem ko je pri skupnem pouku več učen
cev in je to težje. Minus nivojskega pouka pa je 
ocenjevanje, ki se razlikuje od šole do šole. To bi 
bilo treba poenotiti. Kar se tiče izbirnih predme
tov, smo se večinoma strinjali, daje prav, da sojih

uvedli. A se je tudi tu pojavil problem ocenjeva
nja - pri nemščini je na primer poudarek zlasti na 
teoriji, pri športni vzgoji pa je vse odvisno od fi
zične aktivnosti. Beseda je nanesla tudi na uved
bo verouka v šole, a smo se nekateri uprli, saj je 
splošno znano, da sta cerkev in država ločeni.”

Se ti je morda uspelo vključiti vanjo?
"Trikrat sem prišla do besede. Opozorila sem, 

da imamo danes preveč učbenikov in delovnih 
zvezkov. Starejši ljudje so mi povedali, da je bilo 
to včasih bolj preprosto, imeli so en zvezek, zdaj 
pa je vse skupaj iz leta v leto bolj zakomplicirano. 
Pri matematiki imamo na primer en učbenik in 
štiri delovne zvezke; še sreča, da jih lahko pušča
mo v šoli. Ko se moraš doma učiti pa ni več tako 
preprosto. Za slovenščino recimo moraš prenaša
ti debel delovni zvezek, berilo, zvezek in literar
no mapo.”

Se ti zdi, da je devetletka preobremenila šo
larje?

"Na živce mi gre to, da je vse skupaj tako za
komplicirano. Najbolj nas zmedejo vsakoletne 
spremembe, počutimo se kot poskusni zajčki. 
Moja generacija sploh ni vedela, da se nam

bodo uspeh zadnje triade in vse zaključene oce
ne štele za vpis v srednje šole. To so uvedli šele 
z letošnjim šolskim letom. Ne bom rekla, da se 
zadnji dve leti nisem trudila, a bi se verjetno še 
bolj, če bi vedela, da se bo to upoštevalo.”

Ana Hartman

Za sladoled tekmovali v tenisu
Spomine na otroška leta sta obujali dvojčici Tina in Ines Hižar s Svetja.

Kaj vama je najbolj ostalo v spominu?
Tina: "Brezskrbna igra na ulici na Svetju z 

drugimi vaškimi otroki, poletna čofotanja v kadi 
na domačem dvorišču, družinski nedeljski izleti 
v naravo, počitnice na moiju, kasneje pa vsakod
nevni treningi smučarskega teka in tekmovanja.”

Ines: "Jaz se najbolj spomnim športne kariere, 
eksotičnih potovanj (Malezija, Nova Zelandija, 
Afrika, Kuba, Dominikanska republika, 
Madeira). Pa tudi to, da sva bili vedno zelo lepo 
oblečeni; mami in babica sta nama šivali in 
štrikali prave kreacije.”

Kaj sta se najraje igrali?
Tina: "Razne športne igre na ulici, kot so gu- 

mitvvist, ristanc, ravbarji in žandarji, kotalkanje, 
vožnje s kolesom...”

Ines: "Pa tenis, skoraj vsak dan sva za sladoled 
tekmovali med sabo!”

Tina: "Zelo aktualne so bile tudi Barbike, ki 
sva jim s sestro sami šivali oblekice.”

Kaj sta si želeli postati kot deklici?
Ines: "Jaz sem sanjala o tem, da bom uspešna 

športnica in osvojila kolajno na svetovnem pr
venstvu, kar mi je uspelo leta 1998 v Maleziji.”

Tina: "Postati sem si želela učiteljica ali pa 
pevka, saj smo s sošolkami obiskovale mnogo 
interesnih dejavnosti, kot so pevski, dramski, 
likovni krožek, in nastopale pred razredom."

Sta radi hodili v šolo?
Tina: "Seveda, saj sem imela tam veliko pri

jateljev. Obe sva bili vseh osem let OŠ in v gim
naziji odlični učenki, jaz sem bila tudi Zoisova 
štipendistka.”

Katere predmete sta imeli radi, katere ne?
Ines: "Biologijo in angleščino, kasneje pa psi

hologijo in medicino športa. Najmanj sem imela 
rada športno vzgojo, ker me je pogosto vse bole
lo od treningov.”

Tina: "Najraje sem imela angleški jezik, ki se 
mi je že takrat zdel zelo uporaben, likovni pouk 
in športno vzgojo, najmanj pa tehnični pouk.”

Kakšen deklici sta bili?
Tina: "Bila sem zelo živahna, hiperenergična 

in radovedna deklica, a mislim, da starši niso 
imeli preveč dela z mano, saj sem bila zelo prid
na in upam, da ne preveč samosvoja.”

Ines: "Bili sva drugačni. Tako pri učenju kot 
treniranju so naju morali starši prej "bremzati”, 
kot preganjati.”

Sta si bili po karakterju podobni?
Tina: "Z Ines sva si bili v otroštvu karakterno 

še bolj podobni kot danes, čeprav je bila ona že 
takrat malo bolj trmasta in nepopustljiva, jaz pa 
bolj družabna.”

Ines: ”Jaz sem bolj odprta, vedno povem, kar 
mislim, Tina pa ... Ko sva bili mlajši, se je po 
kakšnem porazu delala neprizadeto, potem pa v 
sobi na skrivaj jokala.”

Kako danes gledata na otroška leta?
Tina: "Na otroška leta imam zelo lepe spomi

ne in bi jih takoj še enkrat doživela, saj so bili to 
zelo brezskrbni časi, polni igre in zabave s pri
jatelji pa tudi prvih uspehov.”

Ines: "Takoj, res takoj bi še enkrat doživela svo
je otroštvo, čas, ko s sanjami lahko dosežeš 
ogromno!”A. H., foto: arhiv Tine in Ines Hižar

» Cesta ob Sori 7,
tel.: 01/361 52 52

| ODPRTO:
^ pon. - pet.: 7.00 - 20.00 

sobota: 7.00 -12.00
I

S tem oglasom vam 
J podarjamo
s 5 % popusta do 10. maja 2007 ^
S (ne velja za akcijo ENDVATRI in izdelke nadaljnje nege)
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Oblast je naporna zadeva
Včeraj je v Gledališču Pirniče ansambel Odra treh herojev krstno uprizoril komedijo Vse za oblast, 

v režiji Petra Militareva. Prva ponovitev danes ob 20. uri.

Kljub ne najboljšim pogojem v domači kul
turni dvorani, ki jo z lastno zagnanostjo uspe
jo vsako leto za silo pripraviti prav zaradi 
potrebe nove domače igre. Oder treh herojev 
velja za enega boljših ljubiteljskih gledaliških 
ansamblov od Ljubljane do Gorenjske. Lani so 
z Aristofanovo komedijo Parlamentarke v 
režiji Petra Militareva na Čufarjevih dnevih 
pobrali glavno nagrado, saj je bila predstava 
proglašena za najboljšo na festivalu v celoti, 
igralec Niko Kranjc Kus pa je za vlogo 
meščana Srečka prejel Čufarjevo plaketo za 
najboljšo moško vlogo. S predstavo so gosto
vali že po celi Sloveniji, nanizali več kot 15 
ponovitev in še vedno jo igrajo. ”Ob vsem tem 
pa smo žalostni, da smo še vedno prezrti s 
strani občinske politike, ki ne najde lepe 
besede za nas,” je povedal Peter Militarev, ki 
režira tudi najnovejšo komedijo OTH Pirniče z 
naslovom Vse za oblast.

Gre za priredbo treh komedij Branka Nušiča 
(Analfabet, Narodni poslanec in Oblast), kijih 
je za OTH prevedel in priredil Jernej Novak. 
"Vedno poskrbimo, da pripravimo predstavo, 
ki je aktualna tudi za današnji čas. Tako me 
Nušič ni zanimal kot meščanski avtor v 
Beogradu, z njegovimi besedami sem želel 
predstaviti današnji boj za oblast, od vaškega 
pomembneža do državnih političnih soban,” 
razmišlja Militarev, ki je dramaturški lok za

peljal od vaškega realizma v prvem delu, do 
farse ob volilnem neuspehu v drugem in 
groteske v tretjem delu, ko se glavni lik s 
poroko hčere z ministrom vendarle posredno 
prebije do oblasti. Vsaj sam je v to prepričan. 
"Predstava ni smešna na prvo žogo, njena 
komičnost je v situacijah in dialogih, v katerih 
je seveda tudi veliko resnice. Zato sem 
od igralcev zahteval, da morajo biti pri obli
kovanju vlog groteskno naivni, kot rasni 
Slovenceljni,” je še povedal Militarev. Zato ne 
bo naključje, če boste v kateri od vlog spoznali

tudi koga od aktualnih slovenskih politikov ... 
Tudi tokrat je režiser sodeloval z izvrstno 
ekipo igralcev, saj, kot pravi, vedno izbira tiste, 
ki se v tekstu vidijo in so res pripravljeni 
za delo, tudi letos še vedno mrzli pirniški 
dvorani. Tako pirniško ekipo z nekaj odličnimi 
igralci z Gorenjskega sestavljajo: Zvone 
Nagode, Lucija Grm, Kaja B. Piskernik, Si
mona Bežan, Bine Knapič, Jure Jenko, Milan 
Pustoslemšek, Niko Kranjc, Metoda Šmigoc, 
Franci Kavčič, Žiga Ažman, Jure Jenko in 
Črt Strgar. Igor Kavčič

Juvanova izkupiček namenila zavodu Vid
Pirniče - Prejšnji mesec je bila v avli doma krajanov v Pirničah na 

ogled razstava ljudske ustvarjalke, domačinke Brigite Juvan. Tudi 
njeno zadnjo razstavo je zaznamovala dobrodelnost, saj je Juvanova 
naredila izbor izdelkov, kijih je bilo možno kupiti po precej nižjih ce
nah. "Sokrajani so pokazali kar precej radodarnosti, saj so pokupili 
prav vse, kar je bilo naprodaj. S tem in prostovoljnimi prispevki smo 
zbrali več kot 800 evrov, ki sem jih namenila zavodu Vid za nakup in
validskih vozičkov in računalnikov,” je povedala Juvanova, ki bo 
konec leta pripravila razstavo jaslic, izkupiček pa bo takrat namenila 
društvu Barka v Zbiljah. A. H.

Staršem za praznik
Smlednik - Člani KUD Smlednik vsako leto pripravijo proslavo ob 

materinskem dnevu. Letošnjo prireditev z naslovom Draga mama, dra
gi očka v dvorani KUD sta odprli citrarka Nežka in mala violinistka, 
drugošolka Manca, potem pa so otroci zaigrali igrico, ki je spomnila, 
da je bolj kot darilo za mamo pomembna pomoč pri delu. Mlade 
igralce pripravljata Blaž Brešan in Blažka Bogataj. Mladinci so

pripravili najprej dve recitaciji, nato pa je Mešani pevski zbor sv. Urh 
pod vodstvom zborovodja Andreja Žagarja zapel nekaj pesmi. Čeprav 
ta zbor večina obiskovalcev prireditve posluša vsaj vsako drugo 
nedeljo pri maši, gaje bilo lepo slišati tudi na proslavi, saj zelo dobro 
poje; konec koncev je pel druge in drugačne pesmi kot pri maši. Pevce 
je bilo lepo tudi videti: niso se postavili tako, kot smo zborov navajeni, 
pač pa so kulise, ki sojih uporabljali igralci, ostale na odru, pevci pa 
so se razporedili med njimi. Mladi pa so mame tudi obdarili: vsaka je 
dobila cvetočo trobentico v lončku. M. Ž., foto: Miha Vovk

Območno srečanje folkloristov
Sora - V sredo je bilo v KUD Oton Župančič Sora območno sreča

nje folklornih skupin (FS). Nastopile so: FS Sovodenj, FS Škofja Loka, 
Otroška FS Groharčki, Otroška FS OŠ Cvetko Golar, Mlajša otroška FS 
OŠ Selca, Otroška FS OŠ Selca, Otroška FS Kamniti most, OŠ Škofja 
Loka - Mesto ter folklorne skupine KUD Oton Župančič Sora. Več o 
prireditvi boste lahko prebrali v prihodnji številki Sotočja. M. B.

Šifrer v medvoški dvorani
Medvode - Za materinski dan je v športni dvorani na S vetju 

nastopil pevec Andrej Šifrer. Koncerta se je udeležilo dobrih tristo 
ljudi, kakšna četrtina takšnih, ki pridejo prav na vsak njegov nastop 
v bližini. Za Šifrerja je bil to sploh prvi koncert po treh mesecih, saj 
je zaradi poškodbe prsta v tem času moral odpovedati vse nastope. 
Kot je pojasnil, je bil koncertov za to že prav lačen: "Po moji zadnji 
turneji, na kateri sem nastopal s svojimi gosti, nekaterimi tujimi 
zvezdniki, je bil medvoški dveurni koncert znova tisti moj pravi, na 
katerem sem največ prepeval sam. Kot gostja seje predstavila pevka 
in kitaristka Sharon Fox iz Avstralije in zapela dve moji pesmi v 
slovenščini, ki sta zelo težki.” Foxova sicer že dobro leto živi v 
Ljubljani in se slovenščine še uči. M. B.



Z naslovnice

Raje v kamion kot v pisarno
Lahko bi se sprehajala po modnih brveh, pa sedi v kamionu. Tudi takšni so komentarji občanov, 

ko za volanom kamiona vidijo sedeti Katarino Trampuš.

Sora - Dekleti z naslovnice sta sestri Kata
rina in Urška Trampuš. Prihajata iz Sore, 
skupno jima je veselje do učenja tujih jezikov, 
sicer pa pravita, da sta si karakterno različni. 
Katarina opravlja za ženske še vedno malce 
nenavaden poklic. Je voznica kamiona v do
mačem podjetju. Izpit je brez težav naredila 
že pri devetnajstih letih. "Glede širine nisem 
imela nikoli težav. Morda tudi zato, ker sem 
že kot majhna veliko presedela v kamionu, saj 
sem se vozila z očijem,” razmišlja 23-letna 
Nina, kot jo kličejo. Da bi sedla za volan, se 
je odločila, ker ji ne ustreza monotono delo v 
pisarni. In v kamionu se dobro znajde, saj ne
sreče še ni imela, čeprav pravijo, da ni ravno 

»Dočasna voznica. "Policaji mi zaenkarat samo 
i« mahajo, ustavili pa me niso še nikoli. Sicer 
največ vozim po občini Medvode, najdlje pa 
grem v Portorož po sol. Da pa bi vozila v tu
jino, me ne zanima,” pojasnjuje. In kakšne so 
reakcije občanov, pa tudi drugih voznikov ka
mionov moškega spola, ko se srečajo? "Raz
lično. Moški se smejijo, pošiljajo poljubčke, 
mahajo. Predvsem starejši so večinoma nav
dušeni, pri mlajših pa nikoli ne veš. Včasih 
imam občutek, kot da bi mi zavidali. Sem 
mnenja, da danes ženske nimamo več samo 
vloge gospodinje, vendar smo že popolnoma 
samostojne in sposobne postoriti marsikatero 
delo. Jasno je, da so nekateri preveč perverz
ni, tako da mora veliko stvari iti skozi eno uho 
noter in skozi drugo ven. Kar se pa prijateljev 
tiče, so to mojo odločitev dobro sprejeli. Se
veda so takoj rekli, da jih moram peljati en 
krog. Nekatere sem že, druge pa še moram.”

V načrtu še izpit 
za priklopnik

Ko je naredila izpit za kamion, ji je inštruk
tor rekel, da če ne bo takoj naredila še izpita 
za priklopnik, ga ne bo nikoli. Potem je z ura
mi vseskozi odlašala, tako da izpita za pri
klopnik še vedno nima. Ima pa ga namen na
rediti. Le kje punca najde čas za vse, saj je 
njen dan precej delaven, poleti je za volanom 
od jutra do večera. "Moj delavnik se začne ob 
sedmih in delam do pol petih. Poleti, ko je ve
liko dela, tudi od sedmih zjutraj do šestih zve
čer ali še dlje. Pridejo pa tudi dnevi, ko si lah
ko vzamem prost dan in se posvetim drugim 
stvarem. Največkrat vozim pesek, sedla sem 
tudi že za plug, a občine še nisem splužila. Je 
pa to težko delo, saj nikoli ne moreš vsem 
ustreči," pravi Katarina, ki pa se celo življe
nje ne vidi v kamionu. Je absolventka turizma 
in naj bi vodila smučišče in družinski hotel, 
ki ga nameravajo v prihodnosti zgraditi v 
Sori: "Pišem diplomsko nalogo in upam, da 
bom še letos diplomirala in kasneje delala 
v turizmu.” Zagotovo je med najlepšimi 
voznicami kamiona, a je modna brv ni nikoli 
mikala: "Mi ni všeč ta slovenska lepotna 
smetana, ko se punce slikajo za Playboy in si

s tem ustvarijo ime. Če si v življenju sposo
ben, oziroma imaš voljo, si vztrajen in priden, 
to narediš sam in ne s tem, da pokažeš del te
lesa. Tudi resničnostnih šovov ne gledam. V 
prostem času se raje ukvarjam s psom Gajem, 
se rekreiram, družim s fantom Juretom in z 
družino: staršema in dvema sestrama.”

Urška je absolventka 
ekonomije

Na naslovnici je poleg Katarine še njena 
leto starejša sestra Urška. Obe druži veselje 
do učenja jezikov. Katarina govori angleško 
in nemško ter se uči italijansko, Urška pa se 
brez težav sporazumeva v angleščini, nemšči
ni, italijanščini, uči pa se tudi ruščine, pri če
mer prav uživa. Je absolventka ekonomije, 
zadnje pol leta pa je bila na izmenjavi študen
tov v Leipzugu v Nemčiji. "Vse izpite in 
predavanja sem imela v nemščini. Sicer pa mi

Urška Trampuš in družinski pes Gaj

v Leipzugu ni bilo najbolj všeč, je pa bila to 
dobra izkušnja. Pozna se, da je bilo mesto v 
nekdanji vzhodni Nemčiji. Ljudje so bolj 
zaprti, težko je z njimi vzpostaviti stike. Mis
lim, da bi bil vsak mlad iz Leipziga navdušen 
nad Ljubljano, predvsem nad nočnim življe
njem,” pravi Urška, ki se v prihodnje vidi v 
mednarodnih odnosih, čeprav je študirala 
smer trženje in tržno komuniciranje. Da pa bi 
tudi ona sledila sestri in sedla za kamion, ni 
nikoli pomislila: "Nisem tip za to." Kot kaže, 
je Katarina edina izmed Trampuševih treh 
deklet, ki ima veselje voziti kamion, saj tudi 
najmlajša, 20-letna Mojca, sicer študentka 
gradbeništva, nima teh ambicij.

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Katarina Trampuš je izpit za kamion naredila 
že pri devetnajstih. Prevoženih ima že okoli 50 tisoč 
kilometrov.

Društvo
BARKA

SKUPNOST za osebe z motnjo v 
duševnem razvoju - BARKA išče 
spremljevalce! Vabimo mlade po 
letih in srcu, da se nam pridružite 
eno leto v šoli življenja. Skupaj se 
bomo učili, kako sprejemati dru
gačnost, se pogovarjali, kako 
sproti reševati konflikte in kaj do
brega skuhati. Skupaj bomo 
praznovali in molili.
Ponujamo ti bivanje v eni od naših 
dveh hiš, lastno sobo, skupnostne 
obede in žepnino. Pridi in poglej! 
Kontaktna oseba: Mateja Tomšič, 
telefon: 01/36 16 458, e-pošta: 
barka.skup@guest.arnes.si

I
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Prvenstvo v "trkljanju” pirhovSlikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

V tokratni številki vas sprašujemo, katera 
domačija je na fotografiji in na kaj nas spo
minja spominska plošča na hiši? Odgovore 
nam pošljite do konca aprila na naslov: Go
renjski glas, Zoisova 1,4000 Kranj, s pripi
som ”za Sotočje”. En pravilen odgovor 
bomo izžrebali in ga nagradili.

V prejšnji številki smo vas spraševali po 
domačiji na fotografiji in po letnici, ki 
jo nosi cerkvica. Pravilni odgovor je po
slala tudi Alenka Skalar iz Mednega. Na 
fotografiji je domačija družine Tehovnik s 
cerkvico Sv. Florjana (1778). Za njo se 
vidi Sv. Jakob, levo zadaj pa Rog. Nagra
do vam bomo poslali po pošti.

Avtor slikovne uganke je 
Jože Praprotnik

Najbolj navdušeni nad "trkljanjem” pirhov so bili otroci.

Sp. Pirniče - Na veliko noč je Thristično 
društvo Pirniče organiziralo velikonočno ”trk- 
lanje” pirhov, ki je potekalo na travniku pred 
cerkvijo v Sp. Pirničah. Prireditev je letos 
potekala prvič. Več je povedal Luka Strojan, 
novi predsednik TD Pirniče, ki je na tem mes
tu zamenjal dosedanjega predsednika Jureta 
Seška: "Naša želja je, da bi prireditev postala 
tradicionalna. Z obiskom smo kar zadovoljni. 
V teh krajih so že včasih veliko "trkljali” ali 
"valili” pirhe, predvsem okrog Šmarne gore in 
na Brodu. Pripravili smo tudi razstavo pirhov, 
ter delavnico okraševanja. Idejo za dogodek pa 
je dala naša članica Cvetka Židan.” Največ 
zanimanja za "trkljanje” pirhov je bilo seveda

med otroki, zabavali pa so se tudi odrasli. Na 
odprtem prvenstvu je sodelovalo več kot pet
deset tekmovalcev. Pirhe so lahko prinesli s se
boj, ali pa jih kupili na prireditvenem prostoru.

"Trkljanje" pirhov je bila le ena izmed 
letošnjih prireditev, ki jih pripravljajo v TD 
Pirniče. "Aktivnosti, ki smo jih imeli lani, 
ostajajo, dodali smo še nekaj novih. Na cvetno 
nedeljo so si občani lahko ogledali igralsko 
delo Gregorja Čušina Evangelij po Čušinu. 
Prispevke smo namenili za vitraže, ki jih 
izdelujejo v cerkvi v Zg. Pirničah. Konec 
tedna bo čistilna akcija. V začetku septembra 
pa osrednja prireditev Semanji dan na telečjem,” 
je obrazložil Strojan. Maja Bertoncelj

auto medu ode
♦ prodaja in odkup 

rabljenih vozil
♦ vozila z garancijo
♦ prepisi vozil
♦ zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, 
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601 
GSM: 041/330 578 
www.avtomedvode.com

Romarji na Kalvariji
Smlednik - Smledniško Kalvarijo je leta 1772 dal zgraditi baron 

Franc Smledniški v ravni črti od Starega gradu do Krvavega zna
menja na polju. V postnem času se tam farani dvakrat na teden zbi
rajo k molitvi križevega pota. Večkrat na Kalvarijo poromajo tudi 
verniki iz drugih krajev. Tako so v nedeljo, 18. marca, prišli farani iz 
Srednje vasi v Bohinju, ki se pripravljajo na misijon. Na romanje se 
jih je odpravilo okrog tristo. Najprej so na Kalvariji zmolili križev 
pot, nato jim je eden izmed domačinov povedal nekaj o kraju in nje
govih kulturno-zgodovinskih znamenitostih, v župnijski cerkvi sv. 
Urha so imeli mašo in po njej pogostitev. M. Ž., foto: Katja Koryar

PRODAJA, MONTAŽA, SERVIS OLJNIH 
IN PLINSKIH GORILCEV
lleršič Marjan s.p.
Zg. Pirniče 91/i

Buderus
Tel./fax: 01/362-31-78 Vtfeishaupt
GSM: 041/630 294 Nehs
e-pošta: ilersic-so@siol.net Hansa
Pooblaščeni servis za prodajo, montažo, zagon Olymp
in vzdrževanje ogrevalne tehnike Buderus. Man
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Medveška košarka v 1.B ligi
• Šport in rekreacija I

Košarkarji Tinexa Medvod so v drugem delu 2. SKL za moške osvojili drugo mesto, 
ki jih še pelje v LB ligo. V novi dvorani so še vedno brez poraza.

KK Tinex Medvode

Medvode - V soboto se je s 6. krogom kon
čal drugi del 2. SKL za moške. Košarkarji 
Tinexa Medvod so v gosteh izgubili z ekipo 
Šenčurja CP Kranj, ki je še imela teoretične 
možnosti za preboj v l.B ligo, Rogaška pa je 
v gosteh premagala Jesenice. To je pomenilo, 
da so tri ekipe: Rogaška, Tinex Medvode in 
Šenčur drugi del končale s štirimi zmagami in 
dvema porazoma. O tem, kateri dve ekipi 
bosta v prihodnji sezoni igrali v ligi višje, je 
odločala razlika med danimi in prejetimi koši z 
medsebojnih tekem. Pri tem je bila najbolj 
uspešna Rogaška (razlika +27), sledile so ji 
Tinex Medvode (+25), na tretje mesto pa so se 
uvrstili košarkarji Šenčurja CP Kranj. Preboj v 
J. B SKL v naslednji sezoni so si tako zagoto
vili košarkarji Tinexa Medvod in Rogaške. V 
celi sezoni so Medvoščani izgubili štirikrat: 
dvakrat proti Rogaški, ter po enkrat z Ježico in 
Šenčurjem, ter dvajsetkrat zmagali.

Poraz Medvoščanov v Šenčurju (končni izid 
89:84 za Šenčur) je bil kar malce pričakovan, 
saj so si realno gledano, že po zmagi v predzad
njem krogu doma z Jesenicami priborili l.B 
ligo. "Proti Šenčurju lahko izgubimo za 43 
točk, pa smo še vedno v l.B ligi. Mi ne odlo
čamo pravzaprav o ničemer. Če bi izgubili za 
več kot 43 točk, bi se zagotovo uvrstili v šport
no rubriko nemogoče meseca. Resje, da bomo 
težko dovolj motivirani, seveda pa gremo brez 
taktiziranja na zmago, ki bi nam prinesla L 
mesto,” je pred sobotno tekmo povedal kape
tan Dean Bunčič, za katerega je uvrstitev 
Medvod v l.B ligo še posebno čustven dogo
dek: ”V medvoški košarki sem že od malih 
nog. Najprej sem spremljal očeta, nato bil v 
ekipi tudi sam. Doživljal sem vzpone in padce 
an res sem si zelo želel prav z Medvodami pri- 
eti iz 3. v l.B ligo.” In kaj je bil ključ do uspe
ha? "Zelo pomembno je, da smo fantje dobri 
prijatelji tudi zunaj igrišča, poleg tega smo 
malce starejši in bolj izkušeni, trenirali smo 
drugače kot pretekla leta. Pod košem smo 
imeli višino, kar je bil doslej naj večji problem. 
Posledica tega je bolj samozavestni met. S

prihodom Saša Lukiča smo pridobili enega 
izmed ključnih igralcev, ki zna odločiti tekmo 
v odločilnih trenutkih. Škofjeločan Igor Staniša 
nas je umiril, ko je bilo treba.”

Seveda ni pozabil omeniti tudi ostalih v 
ekipi. To so: Denis Divjak, Luka Hočevar, 
Dušan Dolinar, Janez Kopač, Igor Deško- 
vič, Matija Trampuš, Peter Šturm, David 
Šeremet, Miha Bohinc, ter Žan Jenko, ki je 
zaradi poškodbe moral izpustiti večji del sezo
ne, je pa najmlajši v ekipi in zelo perspektiven 
medvoški igralec. "Dokazali smo, da se tudi 
mlajšim lahko zaupa. Igrali smo pametno in 
umirjeno. Če smo lani dobili devet tehničnih 
napak, letos nismo nobene,” je zadovoljen Bun
čič. Medvoške košarkarje je letos prvič s klopi 
vodil Igor Kešey, še lani igralec. Kot vse kaže, 
bo na trenerskem stolčku ostal tudi v prihodnji 
sezoni, kar pa je, vključno z možnostmi za

okrepitve, odvisno od uprave kluba, ki ji pred
seduje Medvoščan Janez Tomažin, nekdanji 
košarkar. "Skupaj s trenerjem se zahvaljujeva 
upravi kluba, predvsem Janezu Tomažinu, Mi
ranu Jašovcu, Jožetu Omerzuju, Štefanu Čeba
šku in Aleksandru Sekaču, ter vsem pokrovite
ljem, ker so omogočili, da smo skupaj dosegli 
cilj, ki za nekatere ni bil realen. Hvala tudi 
vsem gledalcem, saj je igrati pred skoraj polno 
dvorano doma fenomenalno,” pravi Bunčič, ki 
je pred časom dejal, da v primeru, če doseže 
cilj, to je uvrstitev v l.B ligo, lahko mirno 
konča kariero. In kaj sedaj glede tega pravi 
najboljši strelec Tinexa? "Najprej si bom vzel 
dopust, potem bo pa vse odvisno od dogovorov. 
Imam namreč tudi ponudbe iz drugih klubov.” 

V prihodnji sezoni bo KK Tinex Medvode 
torej član l.B slovenske košarkarske lige, v 
kateri bo skupaj 14 ekip. Maja Bertoncelj

6^/TO JAMNi/r
■ d.o.o. *

Avtoelektrika in avtomehanika
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode 

Tel.: 01/36-11-279 
GSM: 041/56-83-53 

e-pošta: avto.iamnik@siol.net

Diagnostika 
vseh tipov 
vozil!

Bosch servis!

Servis klimatskih naprav!

IZPOSOJA AVTODOMA
IN MONTAŽA CENTRALNIH OGREVANJ

Milan BOŽJAK s.p.

Dragočajna 28, 1216 Smlednik, informacije: 
041/666-876, 041/366-376, 041/366-377

KAVARNA 4 MAČKE
CENTER MEDVOD, tel.: 01/3617-963

LETNI VRT Z BOGATO 
PONUDBO SLADOLEDNIH 
IN SADNIH KUP, 
FRAPEJEV, SHAKEOV, 
RAZNIH SLADIC ...
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Šport in rekreacija

Tenisači si želijo ostati v prvi ligi
V teniški sekciji Partizan Medvode so zaključili z zimsko sezono. Naj večji cilj moške ekipe v poletni 

sezoni bo obstanek v 1. članski ligi. Velika želja so nova igrišča.

Medvode - Medvoški moški članski tenis je 
po lanski sezoni znova v 1. slovenski teniški 
ligi, ki se bo začela jeseni, do takrat pa fante 
čakajo nastopi na številnih turnirjih. O tem, ali 
bodo zaradi uvrstitve v najmočnejšo slovensko 
ligo sploh še lahko igrali na domačih igriščih 
v Medvodah, je več povedal Domen Knez, 
igralec in trener: "Tekmovalno registracijska 
komisija bo prišla na ogled v maju. Lani 
septembra smo razširili igrišče, tako da ostaja 
odprto le še vprašanje garderob in sanitarij. 
Menim, da bomo kljub vsemu lahko igrali 
doma. Jasno pa je, da članskega turnirja v Med
vode ne moremo pripeljati. Za to je potrebno 
imeti vsaj štiri igrišča, mi pa imamo tri.”

Prvi cilj moške članske ekipe, ki bo nastopa
la v postavi Domen Knez, Andraž Belcijan, 
Rade Vukič, Gregor in Matic Kožuh, Jurij 
Menih, Mitja Skaza, Simon Krumpak, 
Damjan in Erazem Pintar, Aljaž Lukman, 
ter Sandi Weisseiser, bo obstanek v 1. ligi.

Zavedajo se, da bo težko, saj jim finančna 
sredstva ne dovoljujejo nakupa novih tujih ig
ralcev. Za boj za obstanek v ligi morajo na 
koncu končati na 5. mestu, zadnje, 6. mesto, pa 
jih avtomatsko vodi nazaj v 2. ligo. Najvišje na 
slovenski teniški lestvici je na 21. mestu 23-let- 
ni Ljubljančan Jurij Menih, ki je trenutno na 
izmenjavi študentov na Portugalskem, kjer tudi 
trenira. Ostali se na skupnih treningih dobiva
jo večinoma v Šenčurju. "Zelo si želimo novih 
igrišč. Težave imamo predvsem s treningi v 
zimskih mesecih, saj balona nimamo. Pogo
varjali smo se že, da bi del treningov lahko 
imeli v medvoški športni dvorani, vsaj za naše 
mladinke, ki so zelo dobre,” pravi Knez.

V sekciji največ deklet
Poleg članov so v medvoški teniški sekciji 

najbolj uspešne mlade tenisačice. V pravkar 
končani zimski ligi so dekleta do 14 let že dru
go leto zapored osvojila 5. mesto v ligi, kar je

lep uspeh. V kategoriji do 16 let pa so ob upoš
tevanju seštevka točk iz jakostne lestvice zase
dle 7. mesto. "V Sloveniji je registriranih 68 
klubov in to, da smo bili mi v teh kategorijah 
boljši od ljubljanskih klubov, ki so precej večji 
od naše sekcije, je lep uspeh,” meni Knez. Iz
med deklet izstopa Maša Šmic iz Drulovke pri 
Kranju, ki je v medvoški sekciji že od teniške 
šole dalje. Je v širšem izboru za reprezentanco 
do 14 let. Nekoliko starejši sta Žana Potočnik 
iz Naklega (19. na lestvici do 16 let) in Med- 
voščanka Tajda Bestijanič (17. na lestvici do 
16 let). V letošnji sezoni bodo prvič igrale v 2. 
ženski članski ligi. Na vprašanje, kako to, da 
imajo nekaj igralk, pa tudi igralcev od drugod, 
Knez odgovarja: "To je prisotno tudi v drugilv, 
teniških klubih po Sloveniji in s tem ni nič ndy 
robe. Kar se konkurence tiče, je to še pred
nost.”

V teniško šolo že s šestimi leti
V teniški sekciji Partizan Medvode imajo 

skupaj osemdeset članov, od tega dvajset tek
movalcev in okrog 20 otrok v teniški šoli. 
Otroci s tekmovanji začnejo že pri osmih letih, 
saj so tekmovanja tudi za kategorijo od 8 do 11 
let, v kateri sta izmed Medvoščanov trenutno 
najboljša Jan Cesar (nastopa še v mini tenisu) 
in Tjaša Jerše (v tenisu do 10 let). Vpis v šolo 
tenisa pa poteka ves mesec april, od 16. do 20. 
aprila bodo vsak dan med 18. in 19. uro imeli 
tudi brezplačne ure tenisa za otroke. Kot no
vost bodo za starše, ki bodo v teniško šolo vpi
sali svoje otroke, organizirali triurni brezplač
ni teniški tečaj. Sicer pa je cena v teniški šoli 
za vadbo enkrat tedensko po uro in pol 25 ev
rov. "Prva leta treniranja tenisa za starše niso 
tako velik strošek. Ta se začne nekje po petna L 
stem letu starosti, ko je potrebno narediti nap 
večji napredek in največ trenirati. Takrat pa se 
že tudi vidi, ali iz otroka kaj bo ali ne," je za 
konec obrazložil Knez. Maja BertonceljMoška članska ekipa bo letos igrala v 1. ligi.

Na plesne počitnice s ŠD Latine
ŠD Latino vabi vse ljubitelje plesa, zabave in morja, da se jim 

pridružite na enotedenskih plesnih počitnicah ob morju. Potekale bodo 
na Debelem rtiču med 23. in 30. junijem. Prijavite se lahko do konca 
aprila. Informacije: 041/537 111 ali na spletni strani www.sd-latino.si, 
kjer dobite še več informacij in tudi prijavnico. M. B.

V Pirničah uvodna dirka za mlade kolesarje
Medvode - Uvodna kolesarska dirka za mladinske kategorije bo tudi 

letos VN občine Medvode, ki bo potekala že osmič, organizira pa jo 
kolesarska ekipa Radenska PowerBar. Dirka bo 21. aprila v Pirničah, 
kjer se bodo na krožni progi pomerili mladi kolesarji iz Slovenije, 
Hrvaške in Italije. Prvi bodo ob 15. uri startali dečki C (do 13 let) in 
bodo vozili dirko v dolžini 10,8 kilometra. Za njimi bodo ob 15.30 
startali dečki B (do 14 let), ki bodo vozili 21,6 kilometra, nato ob 16.25 
dečki A (32,6 km), na koncu pa s startom ob 17.25 še mlajši mladinci 
v kategoriji do 17 let, ki bodo morali prevoziti 28 krogov v skupni

dolžini 50,4 kilometra. Start in cilj bo pred gasilskim domom Sp. 
Pirniče-Vikrče-Zavrh, kjer bo ob 19. uri tudi razglasitev zmagovalcev 
in podelitev nagrad. Organizatorji vse občane prosijo za razumevanje 
zaradi popolne zapore cest na tem območju med 15. in 19. uro. Vmes 
bodo tri sprostitve prometa, in sicer ob 15.25, 16.20 in 17.20. M. B.

Medvoški šolarji na poletih v Planici
Planica - V četrtek, 22. marca, ko je bil v Planici dan za uradni 

trening, so na ogled poletov pri eni izmed slovenskih zavarovalnic že 
tradicionalno brezplačno pripeljali učence iz osnovnih šol. Med njimi 
so bili tudi učenci OŠ Medvode. Ker pa so tekme svetovnega pokala v 
smučarskih skokih v Planici vsesplošni slovenski športni praznik, so se 
po deset učencev po izboru ravnateljev in učiteljev iz vseh ostalih treh 
OŠ (Preska, Pirniče in Smlednik) v Planico isti dan odločili pripeljati 
tudi v ŠD ŠRC Preska. Namen dogodka je bil planiški praznik 
približati mladim (zbralo se jih je nekaj tisoč) in krepitev športne 
zavesti in zdravega načina življenja. Četrtek je bil namreč v Planici 
tudi dan brez alkohola. M. B.

26 - SOTOČJE



Šport in rekreacija\

Pripravljajo se na 
svetovno amatersko prvenstvo

Hokejisti HK Jelen so v Vojvodini odigrali dve tekmi s tamkajšnjimi veterani. Bili sta del 
priprav na SP za ameterje, ki bo prihodnje leto v Kanadi.

Sp. Senica - Hokejisti HK Jelen prihodnje 
leto praznujejo dvajset let delovanja. Krona 
njihovega dela bo nastop na amaterskem sveto
vnem prvenstvu, ki bo v začetku aprila leta 
2008 potekalo v Quebecu v Kanadi. Nastopili 
bodo v skupini A3: amaterski igralci, stari 19 
let in več. Projekt so vzeli resno, bo pa pome
nil tudi velik finančni zalogaj, saj naj bi 
celotno ekipo stal okrog 30 tisoč evrov. Večji 
del sredstev bodo najverjetneje morali dati iz 
lastnih žepov, upajo pa tudi na pomoč sponzor
jev, občine, lokalnega skupnosti in seveda 
jpk čimvečji izkupiček na hokejski noči, ki bo 
poleti. Poleg HK Jelen bo v Kanado iz Slovenije 
potovala le še ekipa Kosez, ki bo tekmovala v 
kategoriji veteranov nad 40 let.

”V vseh kategorijah skupaj bo nastopilo 140 
ekip. V prvem delu nas čakajo štiri tekme. 
Vsekakor se bomo skušali dogovoriti še za 
kakšno prijateljsko. Prvenstvo bo potekalo 
okrog deset dni, potem pa upamo, da bomo 
imeli še nekaj časa za oglede krajev in seveda 
tudi za tekmo lige NHL, da bi le v tistem času 
kje blizu igral Anže Kopitar,” je povedal Staš 
Kalan, predsednik HK Jelen. Na prvenstvo se 
želijo dobro pripraviti, zato razmišljajo tudi o 
profesionalnem trenerju.

Del priprav za Kanado sta bili tekmi v Vojvo
dini, kjer so bili pretekli mesec. "Igrali smo z 
veterani Vojvodine in dvakrat izgubili s 5:3 in

Hokejisti HK Jelen so bili pretekli mesec v Vojvodini.

6:4. Pogoji za šport so bili tam videti dobri, 
tudi hoteli so v redu, okolica pa bolj ali manj še 
neurejena. Hokej je v Vojvodini manj popula
ren šport, čeprav imajo tri kanadske trenerje. 
Prvi šport je seveda nogomet,” je pojasnil Ka
lan, ki pravi, da v Kanado ne bodo šli le na iz
let: "Cilji so dostojno zastopati slovenski ho
kej, zato se bomo potrudili prikazati dobro 
igro. Od avgusta dalje, ko naj bi v Kranju od

prli dvorano, bomo imeli tudi boljše pogoje za 
trening. V prihodnji sezoni bomo znova sode
lovali v Ljubljanski nočni hokejski ligi, potru
dili se bomo, da bomo vsaj trikrat na teden na 
ledu.” Letošnjo sezono v Ljubljanski ligi, v ka
teri igra tudi nekaj nekdanjih odličnih hokeji
stov, kot je na primer Udar Rahmatuljin, so ho
kejisti HK Jelen med skupno devetimi ekipami 
končali na 7. mestu. Maja Bertoncelj

Gregor Brvar dvakratni državni prvak
',v.? Pokljuka - Biatlonci so letošnjo sezono zaključili s tekmami za 

državno prvenstvo. Dvakratni članski državni prvak je postal Gregor 
Brvar iz Zbilj (SK Brdo). Najprej je zmagal v posamični tekmi, 
kjer mu je zmago in s tem prvi članski naslov na zadnjem postanku 
"podaril” njegov sostanovalec Janez Marič, dan kasneje pa še v 
Sprintu. Zadnji dan je bil na zasledovalni tekmi drugi. "Moj napredek 
v letošnji sezoni je viden, kar me navdušuje, čeprav mi je pozicijo 
drugega moža v reprezentanci odvzel Klemen Bauer. Streljanje 
je bilo na Sprintu stoodstotno, škoda, da nisem tako streljal že sredi 
sezone. Vsekakor so bili ti nastopi na DP dobra spodbuda za naprej, 
vidim, da se da dobro streljati,” je povedal Gregor Brvar, ki se 
mu je že poznala utrujenost, saj je za njim naporna sezona. Sedaj 
ga čaka nekaj počitka, prvi zbor reprezentance pa bo že sredi maja. 
Na tekmah na Pokljuki seje izkazal tudi Gregorjev mlajši brat Matej. 
V posamični tekmi je postal državni prvak med mlajšimi člani, v 
Sprintu pa je bil 2. Pokazal je predvsem dobro streljanje. M. B.

Šolski plesni festival na OŠ Medvode
Medvode - Na OŠ Medvode je 21. marca prvič potekal šolski ples

ni festival, katerega organizatorja sta bila OŠ Medvode in ŠD Lati no. 
Učenci so se na to plesno tekmovanje pripravljali pod vodstvom ples
nih vaditeljev ŠD Latina. Tekmovali so v dveh skupinah. V skupini A 
so bili učenci prve triade. Predstavilo se je 18 plesalk, najboljša je 
bila Danaja Križaj, 2. mesto si je priplesala Neja Pirnat, 3. pa Eva 
Brecelj. V skupini B so bili učenci 4., 5., in 6. razreda. Pomerili so

se za šolske naslove in za uvrstitev na področno tekmovanje, ki 
bo sredi meseca potekalo v Kranju. Nastopilo je 13 plesalk in en 
plesalec, kot edini na tem festivalu. Komisija je izbrala šest finalistov, 
ki se bodo predstavili v Kranju. To so: Tia Hribar, Lara Ivanuša, 
Kristina Zarič, Ana Trobec, Urša Tanko in Maruša Brecelj. 
"Tekmovanje je potekalo na izpadanje. Učenci so morali odplesati 
vsak po tri plese, ki jih je določila Plesna zveza Slovenije: latino, pop 
in hip hop. Tekmovanje smo popestrili s plesnimi točkami plesnih 
skupin ŠD Latino: Pupe, Smrklje in Pume,” je povedala Teja Povše, 
predsednica ŠD Latino. M. B.

Razstava o športu
Medvode - Partizan Medvode vabi občane Medvod na razstavo 

razvoja športa in športne kulture v Medvodah od zaključka 1. svetovne 
vojne do danes. Razstava bo v avli 1. nadstropja blagovnega centra 
Mercator v Medvodah na ogled od 16. aprila dalje. M. B.

Rok Tršan skupno drugi
Valburga - Rok Tršan (TSK Valkarton Logatec) je letošnjo sezono 

v smučarskem teku končal nad pričakovanji. Prvič je tekmoval v 
kategoriji mlajših mladincev in slovenski pokal končal na skupno 
2. mestu. Najboljšo pripravljenost je pokazal v zadnjem delu sezone, 
ko je zabeležil tri zmage za slovenski pokal. Odličen je bil tudi na 
državnem prvenstvu. V prosti tehniki je postal državni podprvak, 
v klasiki pa je bil tretji. V kategoriji mlajših mladincev ostaja tudi v 
prihodnji sezoni. M. B.
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I Šport in rekreacija

Prijateljice pritekle do naslova
Anamarija Lampič iz Valburge, ter Anja in Nina Žavbi Kunaver iz Zbilj, so letošnjo zimo postale državne 

prvakinje v teku na smučeh. Zmagale so v štafeti med mlajšimi deklicami.

Zbilje - ŠD ŠRC Preska je v letošnji sezoni 
prvič dobil državne prvakinje. V štafeti so to 
med mlajšimi deklicami postale Anamarija 
Lampič ter sestri Anja in Nina Žavbi Kunaver. 
Lani so bile v isti disciplini tretje, letos pa so 
zmago pričakovale. "Zmagale smo zelo pre
pričljivo, saj smo v cilju imele več kot minuto 
prednosti. Največje konkurentke so nam bile 
tekačice iz Črne, ki jih trenira Nataša Lačen,” 
je povedala Anja Žavbi, z enajstimi leti naj
starejša izmed treh sester, ki se vse ukvarjajo s 
smučarskim tekom. Prve korake na tekaških 
smučeh so naredile pred OŠ Simona Jenka v 
Smledniku. "Nekdanja tekačica Urša Vidmar 
je na šoli nadomeščala in prinesla vabila za 
tek na smučeh. Na začetku smo bile veliko 
na tleh, domov smo prišle vse mokre. Ves 
teden smo vsak dan vneto hodile na treninge,” 
se spominja desetletna Nina Žavbi.

Prvi treningi so se torej začeli pred štirimi leti. 
Sestrama je že takrat sledila tudi najmlajša 
Žavbijeva, devetletna Saša, ki je na tekmah za 
slovenski pokal med mlajšimi in je ne moti, da

Državne prvakinje v štafeti: Anja Žavbi, Nina Žavbi in Anamarija Lampič

še ne more resno konkurirati starejšim. "Saj so 
kdaj tekme tudi za nas, pa tam potem zmagam,” 
razmišlja Saša Žavbi. Vse tri imajo istega vzor
nika: svojega očija Andreja, nekdanjega kole
sarja. Pravzaprav tudi to povezuje sestre Žavbi 
in Anamarijo Lampič, saj je tudi njen oči Janez, 
prav tako njen vzornik, nekdanji kolesar. Šport
ni geni so torej že v družini. Je pa Anamarija kot 
edina iz ŠD ŠRC Preska na državnem prvenstvu 
dobila medaljo tudi med posameznicami. V 
prostem slogu je bila 2. Z Anjo sta sošolki na 
OŠ Simon Jenko v Smledniku, vse štiri punce 
pa so dobre prijateljice, zato ena drugi privoščijo 
dobre rezultate. ”V tem športu zelo uživam, 
poleti tekmujem tudi v gorskem teku,” pravi 
Anamarija Lampič. Sestre Žavbi pa poleti 
tekmujejo na rolerjih, vse pa seveda na rolkah.

Po koncu sezone imajo sedaj nekaj časa za 
počitek, potem pa jih znova čakajo treningi. 
Vsa leta zanje skrbi trener Klemen Svoljšak, v

zadnjem času pa tudi Pavle Dornik. Anja in 
Anamarija bosta v naslednji sezoni tekmovali 
med starejšimi deklicami, medtem ko Nina in 
Saša ostajata v kategoriji mlajših deklic. 
"Ljubša nam je klasična tehnika. Želimo si 
postati vrhunske tekmovalke,” povedo v en 
glas. Letošnjo zimo so imele malce smole, saj 
so se zaradi pomanjkanja snega na treninge 
vozile v Planico in na Pokljuko. V Preski so 
imele trening v celi zimi zgolj trikrat. Sezona 
je po tej plati za ŠD ŠRC Preska bolj klavrna. 
Več Aleš Galof, predsednik ŠD ŠRC Preska: 
”Dve tekmi (pokalno in rekreativni maraton) 
smo zato morali odpovedati, kontinentalni 
pokal smo izvedli v Planici. Kar se pa tekmo
valcev tiče, smo lahko zadovoljni. Večinonv' 
so vsi napredovali, kar so pokazali tudi rezifv 
tati. Kot trenerka je pri nas sedaj zaposlena 
Ines Hižar, ki jo sofinancira Ministrstvo za 
šolstvo in šport.” Maja Bertoncelj

Tilnov idol Rus Ovečkin
Sp. Senica - Tilen Kalan je učenec 5. razreda OŠ Medvode. Njegov 

najljubši šport je hokej, ki gaje pri HK Triglav začel trenirati že s peti
mi leti. ”Za hokej me je navdušil oči, pa tudi sam sem imel veliko 
željo,” pravi dvanajstletnik. V letošnji sezoni je igral še v kategoriji 
mlajših dečkov letnika 1995 in mlajši in s kranjsko ekipo osvojil 
naslov državnega podprvaka. Za vrh so se borili z Jeseničani in z 
Olimpijo. V ekipi Triglava je bil iz občine Medvode tudi Jan Lampič 
iz Smlednika. "Sezona je bila kar naporna, saj smo imeli dvajset 
tekem, poleg tega smo tekmovali še na nekaterih turnirjih v tujini. Še 
več tekem bo v prihodnji sezoni, saj bom igral v kategoriji dečkov, kar 
pomeni, da se bom prvič lahko uvrstil v reprezentanco. Seveda si 
želim, da bi bil izbran,” razmišlja Tilen, ki zaenkrat še brez večjih 
težav usklajuje šolske in športne obveznosti. Ker pa v Kranju še ni dr
sališča, se mora na trening voziti na Bled. 'Treninge imam trikrat do 
štirikrat tedensko, za vikend pa je tekma. Vozijo me oči, mami, pa ata 
in mama. To je kar družinski projekt,” še pravi mladi hokejist, katere
ga naj večji vzornik je ruski hokejski zvezdnik Aleksander Ovečkin, ne 
pozabi pa omeniti niti Jeseničana Anžeta Kopitarja. Maja Bertoncelj
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• Kmetijstvo I

Ob jubileju prenovili zadružno stavbo
Kmetijska zadruga Medvode je ob koncu marca praznovala 60-letnico obstoja.

Medvode - Medveška kmetijska zadruga, ki 
šteje 280 članov z območja medvoške in 
vodiške občine ter iz Šentvida in Šiške, je 
jubilej pričakala v dobri poslovno finančni 
"kondiciji” in tudi z lepšim izgledom. V mi
nulem letu je po besedah direktorja Milana 
Sobočana začela in letos dokončala 87 mili
jonov tolarjev vredno naložbo v zadružno 
stavbo v Medvodah, ob tem pa je poslovala 
pozitivno in lansko leto ob 1,7 milijarde tolar
jev prihodkov sklenila z 2,9 milijona tolarjev 
dobička. Prihodke je v zadnjih treh letih 
povečala za pol milijarde tolarjev, na račun 
višjega prometa v zadružnih trgovinah v 
Medvodah, Vodicah in Vižmarjah predvideva 
porast prihodkov tudi letos, ko načrtuje še 
dve naložbi - dokončno ureditev notranjosti 
»teovine v Vodicah in preureditev prostorov 
Tiad trgovino v Vižmarjah v študentske sobe.

Zadruga je lani odkupila 10,5 milijona li
trov mleka, od tega ga je polovico proda
la v Italijo in polovico Ljubljanskim mle
karnam. Odkup živine je znašal 3.000 
"glav” in je bil za tri petine večji kot leto 
prej, približno dve tretjini so jo prodali 
na domačem trgu, ostalo pa v Avstrijo.

V zadrugi so jubilej proslavili s tridnevnim 
praznovanjem ob koncu marca. Prvi dan so ob 
navzočnosti medvoškega župana Stanislava 
Žagarja, predsednika zadružne zveze in kmetij
sko gozdarske zbornice Petra Vriska, predsed
nika uprave Deželne banke Slovenije dr. Draška 
Veselinoviča in drugih gostov odprli prenov

ljeno zadružno stavbo, v kateri so povečali in 
posodobili trgovino za kmete in vrtičkarje, pri
dobili večnamenski prostor za 30 do 40 ljudi in 
dodatne prostore za oddajanje v najem. Kmetijs
ka svetovalna služba se je preselila v prvo nad
stropje, nekaj dodatnega prostora je pridobila 
tudi Deželna banka Slovenije. Drugi dan so 
pripravili dan odprtih vrat, na katerem so svoje

izdelke in storitve predstavili kmetijska svetoval
na služba, nepremičninska družba Slovenska 
hiša. Deželna banka, društvo kmečkih žena, sad
jarji, čebelarji, mali sirarji in drugi. Praznovanje 
so sklenili z občnim zborom zadruge in s sloves
nostjo, na kateri je predsednik Janez Šušteršič 
opisal 60-letni razvoj zadruge in poudaril njen 
pomen za kmetijstvo. Cveto Zaplotnik

Z.0.0.

KMETUSKA ZADRUGA MEDVODE
■ lončnice, darilni program, aranžiranje
■ semena vrtnin in poljščin
■ sredstva za varstvo rastlin
■ krmila in krmne komponente za domače živali
■ orodje, škropilna tehnika
■ poljedelska in specialna gnojila
■ vse za male živali
■ gospodinjski in industrijski plin

PRODAJALNE:
MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel.: 01/3613-300 
VODICE, Kamniška 8, tel.: 01/8324-011 
VIŽMARJE, Tacenska 67, tel.: 01/5124 666

UGODNO 
V APRILU
■ TRAVA
■ GNOJILO ZA TRAVO
■ ZEMLJA, 701 =■
■ NEGOVALNA KREMA
■ VRTNI NATIKAČI
■ ČELJUSTI PVC ZA GRABLJE
■ BRIKETI ZA MUCE, 2 kg I
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Slovenska postelja - 
prava izbira za dober spanec
Izbira optimalnega ležišča je zahtevna in pomembna. Pri odločitvi za zdravo in mirno spanje 
vam bodo pomagali strokovnjaki v salonih spalnih sistemov Slovenske postelje. Edina na Gorenjskem 
je v Zapužah pri Begunjah, v Ljubljani pa na Peričevi 21 (Bežigrajski dvor) in nova trgovina na 
Prušnikovi 95 ob Celovški cesti v poslovni stavbi Galanta.

Na tržišču se pojavljajo številni nasveti o 
tem, kakšno ležišče je najprimernejše. 
Pri izbiri je potrebno upoštevati vrsto 
dejavnikov, da izberemo za nas optimal
nega. Prvi korak k investiciji v zdravo in 
mirno spanje pa je: vzemite si čas in se 
poučite o razlikah med ležišči in ob tem 
seveda upoštevajte svoje individualne 
potrebe, želje in morebitne težave. 
Med slednjimi so najpogostejše bolečine 
v križu in vratu, ki se v primeru ležanja 
na neprimernem ležišču z leti le še 
stopnjujejo.

Kaj je najpomembnejše 
pri izbiri ležišča?
Najpomembnejše je izbrati pravilno osno
vo oziroma jedro ležišča Izbiramo lahko 
med latexom, penami, vzmetmi, futoni, 
vodnim in zračnim jedrom. Po izbiri jedra 
ležišča je na vrsti izbira trdote. Pri 
neupoštevanju tega kriterija največkrat 
prihaja do največjih napak. Najpomembnejši 
kriterij pri izbiri trdote je teža posameznika. 
Prevleke so lahko iz različnih materialov. 
Najpomembnejši kriterij je mikroklima 
ležišča in seveda potreba po dodatno 
oplemenitenih materialih pri težavah z 
alergijami. Za vzdrževanje je pomembno, 
da so prevleke snemljive, pralne ali imajo 
možnost čiščenja. Za dober spanec pa je 
poleg pravega ležišča pomembna tudi 
pravilna velikost postelje. Širina ležišča naj 
bo vsaj 80 centimetrov za osebo, dolžina 
pa vsaj 10 centimetrov večja od telesne 
višine, ob tem, da vzglavnik ne zavzema 
dodatnega prostora. Vrh ležišča naj bo 
vsaj 45 centimetrov od tal. Ne smemo pa
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TAPETNIŠTVO - PROIZVOT/NJA LEŽIŠČ, POSTELJNINE IN PREDELAVA EOMAČE VOLNE

pozabiti tudi na vzglavnik, ki nudi oporo 
glavi in vratu.

Kam po ležišče?
Izbira ležišča je torej vse prej kot lahka 
odločitev, zato je še toliko bolj pomembno, 
da vam pri nakupu pomagajo strokovnjaki 
na tem področju, kar prav gotovo so 
zaposleni v Trgodomu, podjetju z lastn^j 
proizvodnjo in znamko posteljnih sistemo^P 
Slovenska postelja. Strokovnega svetovanja 
pri izbiri ležišč in posteljnih sistemov 
Slovenske postelje boste deležni LE v 
njihovih salonih, kjer boste lahko izbrane 
izdelke tudi naročili in sicer:
Na Gorenjskem v Zapužah pri Begunjah 
(nekdanja tovarna SUKNO) vsak delavnik 
med 9. in 18. uro, ter ob sobotah med 9. 
in 12. uro. Dosegljivi so tudi na telefonski 
številki: 04/5325 775, ter v Ljubljani na 
Peričevi 21 (Bežigrajski dvor) vsak delavnik 
med 9. in 14. in 15. in 19. uro, ter ob 
sobotah med 9. in 12. uro, dosegljivi so 
na telefonski številki: 01/280 67 90, ter 
v njihovi novi trgovini v poslovni stavbi 
Galanta na Prušnikovi 95 ob Celovški cesti, 
dosegljivi na telefonski številki: 01/51 33 
740, ob delavnikih med 9. in 13. ter 14. riKv 
19. uro in ob sobotah med 9. in 12. uro./^F 
V salonih spalnih sistemov Slovenske 
postelje vam poleg različnih vrst ležišč 
nudijo tudi postelje, posteljne podloge, 
vzglavnike, nadvložke, prešite odeje z 
volno in bombažem, merino volnene odeje 
in nadvložke, ter posteljnino. Vsi izdelki so 
izdelani iz kakovostnih materialov.

Nova trgovina na Prušnikovi 95 
ob Celovški cesti 
v poslovni stavbi Galanta.


